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Per direct aan de 
slag als Logistiek 
Medewerker? zie elders deze editie

Inzet voor mensen met �nanciële 
problemen
Van 2017 tot 2022 was Anneline tevens 
voorzitter van de Stichting Het Lande-
lijk Stimuleringsnetwerk Thuisadminis-
tratie (LSTA). Voordat dit een stichting 
werd, was dit een zelfstandig 
programma dat draaide via stichting 
Het R.C. Maagdenhuis. Anneline heeft 
samen met de overige bestuursleden 
deze stichting verder verzelfstandigd 
en naamsbekendheid in Nederland 
gegeven. De stichting zet zich in om 
mensen met �nanciële problemen 
weer de eigen �nanciële regie te laten 
voeren. Daarnaast heeft zij ook een 
grote bijdrage geleverd aan de Giften-
commissie Nederland van Het Maag-
denhuis. Deze commissie verdiept zich 
in de problematiek van de Neder-
landse noden. Op het gebied van de 
ouderenzorg was Anneline de persoon 

Koninklijke onderscheiding voor Anneline Smit

Anneline Smit ontving de koninklijke onderscheiding dinsdag uit handen van 
burgemeester Maarten Divendal

Het begin dit jaar geopende �etspad langs de Constructieweg in Mijdrecht is een voorbeeld van hoe de gemeente �etsen 
aantrekkelijker en veiliger wil maken.

Dat is de kern van het ontwerp Mobi-
liteits- en Verkeersveiligheidsplan 
2023-2030 (MVP) dat het college van 
B en W naar de gemeenteraad heeft 
gestuurd. De raad wordt gevraagd 
met het ontwerpplan in te stemmen. 
Aansluitend wordt inwoners gedu-
rende 2 maanden gevraagd op het 
plan te reageren. Op basis van alle 
reacties wordt een de�nitief MVP 
gemaakt en eind dit jaar ter vaststel-
ling voorgelegd aan de 
gemeenteraad. 

Mobiliteit neemt toe
De Ronde Venen wil in 2040 nog 
steeds een aantrekkelijke gemeente 
zijn om te wonen en werken. Daarom 
worden er de komende jaren 4800 
woningen gebouwd en het bedrijven-
terrein uitgebreid. Dat brengt meer 
verkeer met zich mee. Ook wil de 
gemeente inspelen op trends als 
verduurzaming van het vervoer (elek-
trische auto’s) en de opkomst van 
deelmobiliteit (het gezamenlijk 
gebruik van auto, scooter of �ets. Met 

name het stimuleren van �etsen biedt 
volgens het MVP veel mogelijkheden. 
In vergelijkbare gemeenten wordt er 
in De Ronde Venen veel van de auto 
gebruik gemaakt en relatief weinig 
van de �ets. Als alle verplaatsingen 
met de auto over een afstand van 
minder dan 5 kilometer per �ets 
plaatsvinden, dan neemt het aantal 
autoverplaatsingen in de gemeente 
met een derde af. Het ontwerp MVP 
zoals het naar de gemeenteraad is 
gestuurd is onder andere gebaseerd 
op enquêtes onder inwoners. In twee 
rondes hebben in totaal zo’n 2000 
inwoners hun mening gegeven over 
verschillende onderwerpen en aange-
geven wat zij belangrijk vinden. Daar-
naast was er een klankbordgroep met 
onder andere vertegenwoordigers uit 

De Ronde Venen - Om te zorgen dat De Ronde Venen in 2040 verkeersveilig 
en goed bereikbaar blijft, moet de gemeente de komende jaren maatre-
gelen nemen om het gebruik van de �ets en het openbaar vervoer (OV) te 
stimuleren. Fietsers, OV en voetgangers krijgen meer ruimte om de 
gemeente bereikbaar, verkeersveilig en leefbaar te houden. De auto blijft 
de komende jaren echter een belangrijke rol in de mobiliteit innemen.

Meer ruimte en aandacht voor 
fietɽer en ¶Ī

de wijkcomités. Er zijn onder andere 
veel opmerkingen gemaakt over het 
verbeteren van de �etsvoorzieningen 
en het OV. Inwoners vinden het 
belangrijk dat �etsers meer voorrang 
krijgen op belangrijke doorgaande 
�etsroutes en bij verkeerslichten. 
Automobilisten zijn bereid om lang-
zamer te rijden, als dit de veiligheid 
van �etsers ten goede komt. 

Bespreking in gemeenteraad
De gemeenteraad zal het ontwerp 

MVP waarschijnlijk behandelen in de 
commissie- en raadsvergadering van 
juni. Als de raad akkoord is, wordt het 
plan tussen 15 juli en 7 september 
2023 ter inzage gelegd zodat inwo-
ners kunnen reageren. In het najaar 
kijkt het college waar het ontwerp-
plan kan worden aangepast. Aanslui-
tend wordt het de�nitieve plan naar 
de gemeenteraad gestuurd. Het de�-
nitieve plan wordt volgend jaar 
uitgewerkt in uitvoeringsplannen per 
dorpskern.

Vinkeveen - Anneline Smit uit Vinke-
veen is dinsdag 6 juni benoemd tot 
Ridder in de Orde van Oranje-
Nassau. Zij krijgt de onderscheiding 
voor haar jarenlange inzet voor het 
welzijn van kwetsbare mensen. De 
koninklijke onderscheiding werd 
dinsdag aan haar uitgereikt door 
burgemeester Maarten Divendal. Dat 
gebeurde tijdens een feestelijke 
middag waarop het 200-jarig 
bestaan werd gevierd van de stich-
ting ‘Brentano’s Steun des Ouder-
doms’. Anneline Smit is sinds 2004 lid 
en sinds 2012 voorzitter van de 
stichting. De stichting is vernoemd 
naar de Amsterdamse koopman 
Josephus Augustinus Brentano. Hij 
bepaalde in zijn testament dat van 
zijn vermogen een oudemannenhuis 
moest worden gebouwd en 
beheerd. Ook het levensonderhoud 

van de bewoners werd uit zijn nala-
tenschap betaald. In 1825 opende 
het eerste oudemannenhuis de 
deuren aan de Herengracht in 
Amsterdam. Doel van de stichting 
Brentano is onder andere het bevor-
deren van het welzijn van (kwets-
bare) ouderen. Dit doet zij door acti-
viteiten op het gebied van muziek, 
beweging en cultuur voor ouderen 
�nancieel te ondersteunen. De wijze 
waarop Anneline de Stichting Bren-
tano’s een nieuwe weg heeft 
gewezen met visie, beleid en daad-
kracht wordt door velen als 
bijzonder gezien. Er zijn nieuwe 
samenwerkingsverbanden aange-
gaan met bijna alle grote stichtingen 
die zich bezighouden met ouderen-
belangen en veel nieuwe jonge 
bestuurders hebben zich bij de stich-
ting aangemeld.

die wist waar de gelden het best 
konden worden ingezet. Ook voor de 
Giftencommissie Suriname van het 
Maagdenhuis heeft zij grote betekenis 
gehad. Ook hier was haar kennis op het 

gebied van ouderenzorg essentieel om 
in het westen van Suriname het 
verschil te kunnen maken en een nog 
niet bestaand stelsel van ouderenzorg 
mede op poten te zetten.

Dode en gewonden bij incident bij eiland 8
Vinkeveen – Maandagavond werden alle alarmdiensten opgeroepen voor 
een ernstig incident bij eiland 8 in de Vinkeveense plassen. Twee personen 
waren door nog onbekende oorzaak te watergeraakt. Een van hen werd door 
omstanders uit de plassen gehaald en is met spoed naar het ziekenhuis 
gebracht. De tweede persoon is door de duikers van de brandweer gevonden 
en is ter plaatse overleden. Over de identiteit van de slachto�ers is nog niets 
bekend gemaakt. De politie heeft de zaak in onderzoek. Eiland 4 zal ten tijden 
van het onderzoek niet toegankelijk zijn.
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NATUUR DICHTERBIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling de 
Ronde Venen & Uithoorn. IVN 
richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Op stap
met de dieren…

Zondagochtend, vroeg wakker en 
niet meer kunnen slapen... dus 
lekker eruit en op stap. Als ik uit 
mijn auto stap bij het natuur-
gebied Waverhoek zit de familie 
Kneu mij al op te wachten op het 
hekje. Wat een heerlijk begin van 
mijn ochtendwandeling. Het waait 
hard en het is fris, toch weerhoudt 

het de vogels er niet van om zich 
te laten horen en zien. Vooral de 
Blauwborst laat zich regelmatig 
horen en ik spot zelfs een vrouwtje 
(zonder blauwe borst). Het 
vrouwtje is schuwer en minder 
opvallend dan het mannetje en 
dus extra speciaal dat ik haar hier 
op een takje tref. Ik sluip verder 
tussen het wuivende riet naar het 
uitkijkpunt over het water. Zijn de 
vosjes al wakker? Ja hoor, er rent er 
al eentje rond. Later (ik ben er drie 
keer langs geweest) komt er nog 
een broertje of zusje bij en op een 
gegeven moment ook de vader of 
moeder (ik zie het verschil echt 
niet). Gedrieën gaan ze op stap. Ze 
lopen langs de rietkant voor een 
ochtendwandeling. Ik kijk ze na tot 

ze uit zicht zijn en vervolg dan 
mijn pad door de natuur. Kennelijk 
is de familie Kneu ook aan de 
wandel want ik kom ze weer tegen 
op een heel andere plek alsof ze 
met me mee ‘wandelen’. Gezellig 
hoor! In de verte zie ik de familie 
Zwaan. De laatste keer dat ik ze 
zag, lag moeders nog op het nest. 
Ze zullen nu toch wel jongen 
hebben? Ik loop naar ze toe en ja 
hoor op de rug spot ik twee 
jongen tussen de veren. Als pa en 
ma op de (hoge) kant klimmen 
vallen ze tussen de veren uit en 
kan ik ze goed zien. Op de walle-
kant beginnen de ouders zich 
uitgebreid te wassen. De kleintjes 
kijken naar ze en beginnen dan 
zelf ook aan een wasbeurt. Ze 

trekken zich van mij (aan de 
andere kant van de sloot) helemaal 
niets aan. Als ik terug rij zie ik 
onderweg nog een gevecht tussen 
een (blonde) buizerd en een 
grutto. Kennelijk had de roofvogel 
het voorzien op de eieren of 
pulletje van de grutto. Of het 
gelukt is er eentje te jatten weet ik 
niet, dat wil ik ook niet zien. Mijn 
moederhart kan daar niet zo goed 
tegen. En zo was ik gezellig aan de 
wandel samen met de dieren.
Carola Jansen – Natuurgids i.o.
http://www.ivn-drvu.nl

Foto:  Carola Jansen.

Regio - Misschien heeft u zich ooit 
afgevraagd wie er schuilgaan achter 
die leuke en leerzame tweeweke-
lijkse IVN-natuurcolumns die al sinds 
2007 de Nieuwe Meerbode verrijken.
Welnu, op de foto het huidige colum-

nistenteam, nu eens niet in de 
natuur, maar wel dichtbij huis in 
restaurant De Schans in Vinkeveen 
om te vieren dat onlangs de 450e 
‘Natuur Dichtbij Huis’-column 
verscheen.

Columnisten ‘Natuur Dichtbij 
Huis’ vieren 450e column

V.l.n.r:  Wim Bax, Carola Jansen, Elza Vis, Catherina van de Graaf en Jaap Kranenborg.

Regio - Soroptimistclub Uithoorn/
De Ronde Venen organiseert in 
samenwerking met Vinocerf voor 
iedereen die van wijn en van gezel-
ligheid houdt een uniek wijnfestival 
voor het goede doel. Dit unieke 
evenement vindt plaats in het proef-
lokaal van Vincoerf, Grevelingen 34
in Uithoorn. Op vrijdag 23 juni tussen 
17.00 en 20.00 uur kunnen deel-
nemers van het festival diverse 
wijnen proeven en kopen onder het 
genot van heerlijke gratis hapjes
en gezellige livemuziek van Voices & 
Friends. De volledig opbrengt van de 

entreekaartjes gaat naar Stichting 
Het Vergeten Kind. Bovendien steun 
je met de aankoop van wijn ook
nog eens dit mooie doel. Stichting 
Het Vergeten Kind zet zich in voor 
100.000 kinderen in Nederland
die zich vergeten voelen. Ze zijn 
verwaarloosd of mishandeld. Het 
Vergeten Kind zet zich in voor deze 
kinderen. Op de website van Soropti-
mistclub Uithoorn/De Ronde Venen 
staat meer informatie over dit evene-
ment https://www.soroptimist.nl/
uithoorn-de-ronde-venen/acties.

Wijnfestival voor het goede doel

Regio - Afgelopen zondag werd de 
44e Dorpentocht georganiseerd. Hij 
was bijna perfect. Alleen het stra�e 
windje deed velen besluiten toch 
maar niet de 55 km maar de 35 km 
route te �etsen. Maar ook de 35 km 
route was prachtig, zeker onder deze 
blauwe hemel.
De weersvoorspellingen waren de 
hele week gunstig dus de verwach-
tingen waren hoog. Het aantal deel-
nemers was bijna drie keer zoveel
als vorig jaar maar de organisatie 
hoopte op meer. En eerlijk gezegd: 
de Dorpentocht verdient meer dan 
1209 deelnemers. Voordeel was, 
volgens vooral de deelnemers van
de 55 km route, dat het nergens druk 
was en men kon optimaal genieten 
van de prachtige omgeving waar we 
wonen. De route voerde de deel-
nemers langs Uithoorn, Aalsmeer, 

Amstelveen, langs de Amstel naar 
Ouderkerk aan de Amstel. Hier 
splitsten beide groepen: de 35 km 
route voerde de deelnemers via de 
Ronde Hoep Oost en de Waver weer 
terug naar Uithoorn, terwijl de deel-
nemers aan de 55 km eerst door-
�etsten naar Abcoude en Vinkeveen 
waarbij hun weg langs de Angstel,
de Winkel en de Waver liep.
Vanwege het slechte weer en weers-
voorspelling van vorig jaar, was dit 
jaar de opbrengst opnieuw voor de 
Stichting Opkikker. Door meer spon-
sering konden we de kosten laag 
houden en is de opbrengst € 4.721,–. 
Wat toch een heel mooi bedrag is!
De aanwezige voorzitter van de 
Stichting Opkikker was blij verrast 
met het resultaat en gaf aan dat 
hiermee weer een �ink aantal 
wensen in vervulling kunnen gaan.

De 44e Dorpentocht leverde 
alleen maar blije gezichten

Mijdrecht - Weet u het nog, vorig 
jaar? 250 oldtimers bij het zwembad 
en een drukte van jewelste!
De organisatie van Oldtimer Middag 
Mijdrecht heeft besloten om hier een 
jaarlijkse traditie van te maken en op 
25 juni aanstaande houden ze de 
tweede editie van dit festijn.
Afgelopen week is het qua deel-
nemers helemaal volgeboekt, net als 
vorig jaar. Ook in de oldtimer-wereld 
krijgt Mijdrecht intussen al een prima 
reputatie. Het wordt nóg grootser, en 
nóg leuker. Méér eettentjes en méér 
oldtimers, muziek en kinder-activi-
teiten. En ook meer kraampjes met 
oldtimer gerelateerde spullenboel. 

En voor de echte fans: André Sharon 
zingt live zijn Rock & Roll repertoire 
vanuit een Amerikaanse pick-up 
truck op het food-court.
Het evenement begint zondag
25 juni om 15.00 uur en loopt tot 
19.00 uur. Zet het in je agenda. Maar 
net als vorig jaar bent u al wel eerder 
welkom om het rijdend erfgoed van 
de weg te zien aankomen rijden. Het 
advies is wel om als bezoeker met de 
�ets te komen. Bezoekers met een 
auto mogen niet het terrein op van 
het zwembad / de bowling. Die 
worden verwezen naar Rendements-
weg 10 t/m 14 (een minuutje lopen 
van het evenement).

Oldtimers kijken in Mijdrecht

Waverveen - Zaterdag 17 juni a.s. van 
10.00 - 15.00 uur wordt er weer een 
rommelmarkt georganiseerd aan de 
Cli�ordweg, op het kerkplein van 
Waverveen. Naast gebruikte spullen 
kunt u ook kaarten, groenten en fruit, 
bloemen en planten en een broodje 
hamburger kopen. Ook is er weer de 
ko�etent. De opbrengt van de 

rommelmarkt zal dit jaar geheel
ten goede komen aan Voedselbank
De Ronde Venen. Bent u niet in de 
gelegenheid te komen, maar wilt u wel 
doneren? Dan kan dat via het rekening-
nummer van de Diaconie Hervormde 
Gemeente Waverveen: NL26 RABO 
0368 2023 72 o.v.v. Voedselbank via 
Rommelmarkt. Alvast bedankt!

Rommelmarkt in Waverveen
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De Kwakel - Tijdens het 22ste 
midzomeravond-festival op
zaterdagavond 17 juni zorgt zowel 
Tavenu als Feestkapel De Blaas-
kaken voor een feestje in De 
Kwakel. Het orkest van Tavenu en 
de steelband zullen voor gezellige 
muziek zorgen om iedereen in een 
feeststemming te brengen. De 
dansgroep van Jazz & Showballet 
Nicole zal weer optreden en Feest-
kapel De Blaaskaken uit Boskoop 
zal voorop lopen in de polonaise. 
Het midzomeravond-festival 2023 
wordt, in verband met de renovatie 
van het centrum, gehouden op
het kerkplein, Kwakelsepad 4 in
De Kwakel. Kom zoveel mogelijk 
lopend of met de � ets, omdat de 
parkeerruimte beperkt is. Aanvang 
20.00 uur en zoals altijd is de 
toegang gratis.

Uithoorn - Bewoners van de Knobbel-
zwaan hebben een petitie ingediend 
om de verkeersveiligheid in hun straat 
te verbeteren. Ze willen drempels 
omdat er veel te hard gereden wordt. 
Donderdagavond sprak Stephanie 
Bergkamp namens de bewoners 
leden van de commissie Wonen en 
Werken toe om het probleem voor

te leggen. Ze had diverse klachten 
ingediend, maar ontving geen enkele 
reactie van de gemeente Uithoorn op 
haar bezwaren. De Knobbelzwaan is 
een brede weg van 650 meter lang in 
de Legmeer. Er liggen twee plateaus, 
maar die zorgen er volgens Bergkamp 
onvoldoende voor dat het verkeer 
afremt.

Jeroen Brink reageerde dat de PvdA 
er in april al vragen over had gesteld 
en wist dat er in de petitie ook om-
liggende straten zoals Koekoek en 
Patrijs werden genoemd. Wethouder 
Jan Hazen gaf aan dat hij de petitie 
nooit gezien had, maar ging er niet
in mee dat de gemeente niet gerea-
geerd had. “Er zijn verschillende 
manieren van communiceren.” Er
was namelijk een verkeerskundige 
ter plaatse geweest om de situatie
in ogenschouw te nemen en hij had 
met bewoners gesproken. Hazen wil 
niet zomaar overal drempels neer-
leggen, want op verschillende loca-
ties zoals de Bernhardlaan, waar op 
verzoek van bewoners druppels zijn 
neergelegd, moeten die nu weer 
weggehaald worden, omdat ze te 
veel trillingen veroorzaken. “We 
kunnen niet om de vijf meter een 
drempel leggen. De beste oplossing 
is dat iedereen zich aan de snelheid 
houdt.” De verkeerskundige gaat 
contact opnemen met Stephanie 
Bergman als woordvoerder van de 
bewoners, om met een goede oplos-
sing voor het probleem te komen.

RICK FM

Zondag in ‘Sport & Co’, 11.00 - 13.00 uur: 
Interviews met o.a. Joke Nooteboom, één 
van de elf gedecoreerden, die dit jaar bij 
de lintjesregen Koninklijk onderscheiden 
werden tot Lid in de Orde van Oranje-
Nassau. Jaap Overbeek over het Amsterdamse Bos Golftoernooi,
honk- en softbal van Thamen en het 60-jarige Qui Vive.

Rick FM weekoverzicht Radio programma’s:
Maandag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek

06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland 
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Uur van Puur, Muziek & Info 
19:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma
21:00 - Pop Reünie, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Dinsdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
19:00 - Reggae Festival, Muziekprogramma
21:00 - Laterrr!, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Woensdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Uit de Kunst, Cultuurprogramma (H)
19:00 - Goedenavond Amstelland, Muziekprogramma
21:00 - Amstelland Op Weg Naar Morgen, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Donderdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Door de Mangel, Talkshow i.s.m. Radio Aalsmeer
19:00 - Soul� les, Muziekprogramma
21:00 - Happy Hour, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Vrijdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Historische Top 40, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Muziekprogramma
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma (H)
17:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
19:00 - Moes Draait Door, Muziekprogramma
21:00 - Pre Party, Muziekprogramma
22:00 - Apenkooien, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Zaterdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
07:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziekprogramma 
10:00 - Hit Museum, Muziekprogramma
12:00 - Terug Blikken, Muziekprogramma 
14:00 - Wie kent Sjors, Muziekprogramma
16:00 - Het Tussendoortje, Muziekprogramma
17:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
18:00 - 60’s en 70’s, Muziekprogramma
20:00 - The Connection I Feel Free, Muziekprogramma 
22:00 - Tracks, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Zondag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
07:00 - Goedemorgen Amstelland, Non-Stop Muziek
09:00 - The Good Guys, Muziekprogramma
10:00 - Uit de Kunst, Cultuurprogramma
11:00 - Sport & Co, Sport & verenigingsnieuws
13:00 - Rood Wit Blauw, NL Muziekprogramma
14:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
17:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
19:00 - Country Roads, Muziekprogramma
20:00 - Nerdalert, Muziekprogramma
22:00 - ‘t Marjolijstje, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Complete programma informatie en actueel nieuws over de programma’s 
met o.a. interviews en gasten op de website www.rickfm.nl, Facebook en 
Twitter. De radioprogramma’s zijn 14 dagen na de uitzending ook terug te 
luisteren via uitzending gemist; https://www.rickfm.nl/radiogemist/overzicht

Petitie tegen hardrijders 
Knobbelzwaan

Uithoorn - De eerste contouren
van de Woonvisie voor de gemeente 
Uithoorn werden donderdagavond 
tijdens de commissie Wonen en 
Werken geschetst door Arian 
Boersma van onderzoeks- en advies-
bureau Rigo. De ontwikkelingen zijn 
in fase 3 beland. Na onderzoek zijn er 
op basis van de verkregen informatie 
vijf speerpunten uitgekomen.
Als eerste speerpunt wordt genoemd 
voldoende woningen. Er is geconsta-
teerd dat er tot 2035 1400 woningen 
te weinig zijn om aan de behoefte te 
voldoen. Het tweede punt is dat er 
meer variatie in het woningaanbod 
moet zijn, passend bij de doelgroep 
en dat er creatief met de ruimte moet 
worden omgegaan. Els Gierman 
(Dus!) noemde het splitsen van een 
woning en zou graag zien dat de 
regels daarvoor eenvoudiger 
worden. Volgens wethouder Jan 
Hazen is die procedure niet ingewik-
keld, maar kan er niet zomaar
een extra toegangstrap geplaatst 
worden. Ook het plaatsen van een 
mantelzorgwoning is niet ingewik-
keld. Er is geen vergunning nodig, 
alleen een melding, maar er gelden 
wel regels.

Doelgroepen
Als derde speerpunt werd genoemd 

dat de focus moet liggen op bouwen 
voor doelgroepen als jongeren, 
ouderen, statushouders, economisch 
daklozen en arbeidsmigranten.
Benno van Dam (Dus!) vroeg zich af 
hoe realistisch het is om in de Woon-
visie te zetten dat de gemeente zich 
zal inzetten voor starters en ouderen, 
terwijl uit de praktijk blijkt dat het 
vaak economisch niet haalbaar is
om speci� ek voor die doelgroepen te 
bouwen. Volgens de gemeente is het 
belangrijk om bij nieuwe projecten 
aan te geven wat zij belangrijk 
vinden. De regels in de Woonvisie 
kunnen niet worden afgedwongen, 
maar het is een uitgangspunt. Het 
kan bijvoorbeeld dienen als basis 
voor prestatieafspraken met woning-
corporaties als Eigen Haard. 
Petra van Leeuwen (GB) herhaalde 
haar vragen van een eerdere presen-
tatie nog maar eens, maar kreeg 
weer geen duidelijk antwoord. Ze 
wilde weten hoeveel jonge woning-
zoekenden er zijn in de gemeente, 
maar dat cijfer is ingeschat op basis 
van bestaande woononderzoeken. 
Wethouder Ferry Hoekstra gaf aan 
dat de Kwakelse jongeren actief 
betrokken zijn. Ook wees ze 
nogmaals op kleinschalige woon-
voorzieningen voor ouderen. Om de 
doorstroming van ouderen te bevor-

deren moet er meer in de buurt van 
de ouderen gebouwd worden, zodat 
ze hun sociale netwerk niet verliezen 
als ze verhuizen. 

Betaalbaar
Betaalbaar wonen is ook een speer-
punt. Het streven is dat 30% van de 
nieuwbouw sociale huurwoningen 
zijn. Jeroen Brink (PvdA) vroeg welke 
de� nitie er is voor betaalbaar wonen. 
De maximale hypotheekgarantie
ligt op € 405.000,– maar de overheid 
heeft dit losgekoppeld en gaat nu uit 
van een bedrag van € 355.000,–.
Dat is nog steeds niet voor iedereen 
betaalbaar, daarom vroeg Brink ook 
aandacht voor huurwoningen met 
een huur minder dan duizend euro. 
Tot slot moeten er toekomstbesten-
dige en vitale wijken komen. Daan 
Noordanus (VVD) vond de speer-
punten erg overlappen en wilde 
meer duidelijkheid over wat er 
verstaan wordt onder een vitale wijk. 
Daar gaat wethouder Hoekstra zich 
nog verder over buigen. 
Het zijn zeker geen opzienbarende 
conclusies die getrokken werden, 
maar het is absoluut een lastige 
opgave voor de gemeente om uit
te voeren. Nog voor de zomer zal
het college en de gemeenteraad zich 
over de concept Woonvisie buigen. 
De Woonvisie wordt voor vijf jaar 
vastgesteld.

Eerste contouren Woonvisie

Midzomeravond-festival met 
Tavenu en De Blaaskaken
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Regio - Op zondag 18 juni neemt 
opzichter Pim Hoogenboom van 
Waterschap Amstel, Gooi en Vecht je 
graag mee voor een unieke wande-
ling dwars door de Polder Groot 
Wilnis-Vinkeveen. Hij kent het gebied 
op zijn duimpje en weet alles over de 
natuur, de dieren en het water in de 
polder. Pim laat zien wat het water-
schap moet doen om de natuur
in de polders zoveel mogelijk te 
behouden. Natuurvriendelijke oevers 
helpen bijvoorbeeld om de diversi-
teit aan planten en dieren te ver-
beteren. En zorgt weer voor een 
betere waterkwaliteit in de polder-
sloten.  Maar dat doet het water-

schap niet alleen! De samenwerking 
met de boeren in het gebied is hier-
bij van groot belang. Zij bezitten
een groot deel van al het weide-
landschap en krijgen steeds vaker
de rol van natuurbeheerder. Daarom 
start de wandeling bij Boerderij
’t Spant van Joost Samson. Joost is
een biologisch veehouder en vooral 
ook inventieve agrariër. Hij staat 
bekend om zijn baanbrekende en 
vernieuwende initiatieven voor het 
leven en werken op een boerderij.
Zo heeft hij een machine bedacht
die bodemdaling moet tegengaan 
als gevolg van het dalen van het 
grondwaterpeil. 

Wandeling
De wandeling start om 10.00 uur bij 
Boerderij ’t Spant aan de Gagelweg 1 
in Wilnis en zal rond 12 uur eindigen 
bij Paviljoen Toren De Grote Sniep 
met een kop ko�e of thee met iets 
lekkers erbij. Je kunt hier ook lekker 
blijven lunchen en genieten van de 
prachtige natuur rondom het Pavil-
joen. Deelname is gratis! Na de 
wandeling kun je op eigen gelegen-
heid weer terugwandelen naar Boer-
derij ’t Spant aan de Gagelweg. 

Samengevat
Wanneer: zondag 18 juni. Start:
10.00 uur, Boerderij ’t Spant, 
Gagelweg 1 Wilnis. Einde: 12.00 uur, 
Paviljoen Toren De Grote Sniep,
Veenkade 1 Wilnis.
De wandeling is voor iedereen vanaf 
8 jaar, deelname is gratis. Helaas niet 
geschikt voor mensen die minder 
mobiel zijn of rolstoelgebruikers. 
Tip: neem een paar stevige stappers 
mee. De wandeling duurt ongeveer 
1,5 a 2 uur

Deelnemen
Maximaal 25 personen kan Pim 
meenemen op deze unieke wande-
ling, dus laat snel weten dat je 
aanwezig bent door een e-mail te 
sturen naar droogwaterland@
waternet.nl met je naam en met 
hoeveel mensen je mee wilt 
wandelen.

Regio - Al eens mee geweest met 
één van de verhalenroeitochten op 
Botshol? Joke Dekker van vertelkring 
‘De Schatkist’ en Elza Vis van 
‘Binnenste-Buiten’ doen samen nu
al voor het 13e jaar deze speciale
en unieke verhalenroeitocht in het 
bijzondere natuurgebied Botshol.
Zij zoeken verhalen die passen in dit 
stille en sfeervolle waterrijke gebied. 
Het gaat niet om de kennis van alles 
wat er leeft maar om de beleving.
Als je dit een keer wilt ervaren: 
tussen het riet ‘aanleggen’, je handen 
niet snijden aan de rietstengels, de 
waterlelie zien bloeien en de stem 
van de verhalenvertellers horen die 
je meenemen naar de diepte onder 
de waterspiegel of wonderlijke 
verhalen weten over de bewoners 
rond en in de plas... geef je dan op! 
Deze tocht is op maandagavond

19 juni. Alleen als je goed ter been 
bent en gemakkelijk een schomme-
lende roeiboot in en uit kunt stappen 
kun je mee. Anders raden we je deze 
tocht af. We hebben in het verleden 
wel eens ongemakkelijke situaties 
meegemaakt vandaar deze tip.
Je gaat mee op eigen risico.
Halverwege leggen we even aan bij 
een eiland om te genieten van een 
sapje en een hapje. De verhalen-
vertellers wisselen van boot en 
piepend knarsen de riemen en spat 
het water op in de smalle vaarten 
met de rietkragen. Je ziet en voelt 
het aan álles: de zomer staat op het 
punt om te beginnen!
Tijd: 19.00 - ca 21.30 uur. Kosten:
9 euro p.p. Afvaart: Roeiboten-
verhuur Verweij, Botshol 14,
1391 HP Abcoude. Opgeven bij
Joke Dekker-Booij, tel. 06 - 10814589.

Verhalenroeitocht op BotsholWandelexcursie
Polder Groot Wilnis- Vinkeveen

Regio - De poorten en hekken
van natuurgebied Botshol zijn weer 
open. Nu de sluiting in verband met 
het broedseizoen is opgeheven,
kan iedereen weer naar hartenlust 
genieten van dit bijzondere natuur-
gebied. Ontdek dit typische 
Hollandse laagveengebied met grote 
plassen, smalle slootjes, rietland en 
moerasbos. Zie de lepelaars over-
vliegen en hoor de aalscholvers 
kekkeren in hun nesten. Je kunt dit 
natuurgebied wandelend of via het 
water beleven.

Nieuw: avondexcursies en 
nazomertochten
Botshol verken je bij uitstek via de 
vele plassen en slootjes! Tot en met 
september kun je twee keer per week 
meevaren met de vaarexcursies van 
Natuurmonumenten. Onder begelei-
ding van een gids vaar je door het 
gebied en bezoek je een veenmos-
rietlandje, waar je onder meer zonne-
dauw en verschillende orchideeën 
kunt aantre�en.
Dit jaar biedt Natuurmonumenten 
voor het eerst ook avondexcursies, 
waarbij je tijdens een prachtige zons-

ondergang kunt ervaren hoe de 
natuur zich voorbereidt op de nacht. 
Daarnaast zijn er nu ook nazomer-
vaartochten. Nazomeren in Botshol is 
kijken naar de bijzondere nazomerse 
wolkenhemels en zoeken naar 
prachtig gekleurde spinnen,galigaan 
en bloeiend riet.
Boek jouw vaarexcursie online op de 
site van Natuurmonumenten: www.
natuurmonumenten.nl/botshol en 
klik op ‘Activiteiten’.
Zelf varen kan ook! Alléén de roei-
boten van botenverhuurders Verweij 
(Botsholsedijk 14) en Jansen (Bots-
holsedijk 3) zijn toegestaan in 
Botshol.

Botsholroute
Vanaf TOP Winkelpolder, Vinkenkade 
75 in Vinkeveen of vanaf de Zwarte 
schuur aan de Botsholsedijk 30-32 in 
Waverveen start de Botsholroute van 
zo’n 12 km. Je wandelt over brede 
legakkers, door uitgestrekte polders 
en over smalle dijkjes. De route leidt 
je langs een weidevogelgebied, 
ruisende rietvelden en – bij Waver-
hoek – een kakofonie aan weide-, 
water- en moerasvogels.

Wandel- en vaarseizoen
in Botshol geopend

Uithoorn – Het college van de 
gemeente Uithoorn ging dinsdag
30 mei op werkbezoek bij familie-
bedrijf Geostick B.V. Het bedrijf heeft 
twee grote panden aan de Amster-
damseweg. Veel inwoners van de 
gemeente rijden er dagelijkse langs, 
zonder te weten dat zij waarschijnlijk 
een product van Geostick in huis 
hebben. 
Geostick is namelijk één van de 
grootsten van Nederland op het 
gebied van etiketten drukken.
Van het etiket op een blik verf tot de 
afritsbare krimpfolie om een knijp�es 
mayonaise en alles wat daartussen 
zit. Met enige regelmaat bezoekt
het college bedrijven in Uithoorn en 
De Kwakel. Het college werd ditmaal 
ontvangen door Armand van Huut 
(algemeen directeur) en Jan-Willem 
Vink (commercieel directeur). Samen 
met Peter Berveling (directeur/eige-
naar) en nog twee leden vormen zij 
de dagelijkse leiding over vijf locaties 
en 300 werknemers. Op jaarbasis 
maakt Geostick vier miljard etiketten. 
Maar dat is niet alles, zoals het logo 
vermeldt: ‘Geostick, more than labels’ 
Het bedrijf is, zoals zij zelf zeggen, 

een drukkerij en leverancier van zelf-
klevende etiketten, kaartproducten, 
�exibele verpakkingen, shrink 
sleeves, TTR linten, labelprinters
en etiketteermachines.

100 jaar een familiebedrijf 
In 2024 bestaat het familiebedrijf
100 jaar. Peter Berveling is de derde 
generatie directeur van het bedrijf
en de vierde generatie die werkzaam 
is in de onderneming. Het bedrijf 
begon in Bussum als GEPI (Gooische 
Emaille Platen Industrie). In 1933 
verhuisde het naar Amsterdam en in 
1963 vestigde de onderneming zich 
in een hele nieuwe fabriek aan de 
Amsterdamseweg 10 in Uithoorn.
In 1975 kreeg het bedrijf de naam
die we nu kennen: Geostick. In 1998 
verhuisde Geostick naar de tegen-
woordige locatie aan de Amster-
damseweg 26. De meest recente 
ontwikkeling is de enorme uitbrei-
ding in 2020 tegenover het huidige 
pand. De locaties hebben elk hun 
eigen expertise. Op nummer 26 
worden folies en etiketten gedrukt 
op conventionele wijze (�exo) en in 
het nieuwe gebouw wordt alles digi-

taal geprint. Vandaar de benaming: 
Digital Printing Center. Hier staan 
zeer moderne printers van een �ink 
formaat. Om een indruk hiervan te 
krijgen, de printers zijn even groot 
als een auto met caravan. 

Oog voor de toekomst
In de presentatie die het college 
kreeg, toonde Geostick dat het oog 
heeft voor de toekomst. Zo kan het 
bedrijf door de indeling van het 
Digital Printing Center de komende 
jaren nog verder groeien en zijn ze 
heel actief bezig met duurzaamheid. 
Zoals beide heren zelf zeggen: “Het 
label dat wij produceren verdwijnt 
uiteindelijk met de verpakking in
de afvalstroom die al dan niet wordt 
gerecycled. De afgelopen jaren zijn 
we aan de slag gegaan hoe we onze 
eigen reststromen duurzaam kunnen 
recyclen. Hier hebben wij een mooie 
oplossing voor gevonden waardoor 
ons restproduct nu bijvoorbeeld als 
grondstof gebruikt wordt in de 
cementindustrie.”

Kwaliteit
De naam van Geostick zal men niet 
snel zien op producten. “Wij zijn 
eigenlijk de drukkerij van de klant
en voor ons is kwaliteit van levens-
belang. Voor ons als leverancier,
want een label of etiket moet altijd 
plakken. Maar ook voor onze klanten. 
Zo printen wij ook labels voor medi-
cijnen. Die productie moet heel 
secuur, schoon en vaak snel 
gebeuren. Gelukkig kunnen wij die 
combinatie van snelheid en kwaliteit 
leveren.”
Het college is blij met een bedrijf
als Geostick op het bedrijventerrein. 
Wethouder Jan Hazen, portefeuille-
houder Economie: “Het blijft een 
uitdaging om in deze tijd waarbij de 
druk op bedrijventerreinen toeneemt 
te werken aan toekomstbestendig-
heid. Door in gesprek te zijn met dit 
soort bedrijven kunnen wij een nog 
betere visie maken voor onze 
bedrijventerreinen.”

College gaat langs bij 
familiebedrijf Geostick

V.l.n.r:  Commercieel directeur Jan-Willem Vink, wethouder José de Robles,
algemeen directeur Armand van Huut, burgemeester Pieter Heiliegers en 
wethouders Jan Hazen en Ferry Hoekstra.
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Gemeente Uithoo
rn

Gemeentehuis
Laan van Meerwijk 16
1423 AJ Uithoorn
(0297) 513 111 

Postbus 8, 1420 AA Uithoorn
gemeente@uithoorn.nl
www.uithoorn.nl/melden

Openingstijden gemeentehuis/Klant Contact Centrum
maandag t/m donderdag 08.30-17.00 uur
vrijdag 08.30-12.00 uur
Op deze momenten is de gemeente Uithoorn 
ook telefonisch bereikbaar.

Burgerzaken
maandag, dinsdag en donderdag 08.30-14.00 uur
woensdag 08.30-17.00 uur
vrijdag 08.30-12.00 uur

Afspraak maken
Voor de producten van Burgerzaken en KCC kunt u via de website 
een afspraak maken: www.uithoorn.nl/afspraak. U kunt ook bellen 
met (0297) 513 111 voor het maken van een afspraak.

Sociaal loket
We helpen u graag tijdens een telefoongesprek. 
Heeft u vragen of hulp nodig, mail naar sociaal.loket@uithoorn.nl 
of bel ons op (0297) 513 111 tijdens onze telefonische spreekuren 
van 9.00-10.30 uur van maandag t/m vrijdag.

Locatie Info- en Adviespunt Uithoorn voor Elkaar
De Kuyper, Kuyperlaan 50 in Uithoorn. 
Inloop: dinsdag 08.30-12.00 uur
Telefonisch via (0297) 303 044:
maandag, dinsdag en donderdag 09.00-12.00 uur 
Mail: info@uithoornvoorelkaar.nu
Info: www.uithoornvoorelkaar.nu.

Financieel café
De Kuyper, Kuyperlaan 50 in Uithoorn.
Inloop: dinsdag 09.00-11.00 uur
De bibliotheek, Marktplein 65 in Uithoorn
Inloop: donderdag om de week (even weken) 14.00-16.00 uur
Heeft u hulp nodig? Neem contact op via (0297) 303 044. 
Mail: info@uithoornvoorelkaar.nu.

Uithoorn helpt
Hulp nodig bij zelfstandig (blijven) wonen, zorg, activiteiten, gezin, 
geld en inkomen? Alle zorgorganisaties vindt u op Uithoorn Helpt: 
www.uithoornhelpt.nl.

Gemeentewerf en scheidingsdepot
ma., wo., vr., za. 09.00-12.30 en 13.00-16.30 uur

Makkelijk Melden App
Inwoners van gemeente Uithoorn kunnen een melding openbare ruim-
te doorgeven via www.uithoorn.nl/melding of via de Makkelijk Melden 
App. De app kunt u downloaden via de Apple Store of Play Store.

Bouw- en woningtoezicht
Telefonisch spreekuur: maandag t/m vrijdag 08.30-10.30 uur
Bezoek op afspraak: maandag t/m vrijdag 10.30-12.30 uur

Ruimte huren?
Accommodatie van de gemeente Uithoorn huren? 
Kijk op www.uithoorn.nl/ruimtehuren 

Openbare vergaderingen welstandscommissie
Een onafhankelijke welstandscommissie adviseert burgemeester en 
wethouders over het uiterlijk en de plaatsing van bouwwerken. 
Wilt u een vergadering wilt bijwonen of meer informatie? 
Meld u aan via (0297) 513231.

Commissievergaderingen
Kijk voor actuele commissievergaderingen en informatie over de raad op 
www.uithoorn.nl/gemeenteraad. Twitter: www.twitter.com/RaadUithoorn

Burgemeester of wethouder spreken?
U kunt een afspraak maken via (0297) 513 111 
of via gemeente@uithoorn.nl

Informatie Oekraïne
Uithoorn vangt vluchtelingen uit Oekraïne op. 
Op www.uithoorn.nl/oekraine kunt u belangrijke informatie volgen 
rondom de opvang van Oekraïense vluchtelingen en leest u 
antwoorden op veelgestelde vragen rondom dit onderwerp

Redactie
Team Communicatie, bekendmakingen@duoplus.nl

COLOFON

www.facebook.com/gemeenteuithoorn
www.twitter.com/Gem_Uithoorn
7 dagen per week, 24 uur per dag

WWW.UITHOORN.NL

Handige links om wegwerkzaamheden en 
projectwerkzaamheden in de gaten te houden:
- Werk in uitvoering gemeente: www.uithoorn.nl/werkinuitvoering
- Interactieve kaart met wegwerkzaamheden in de omgeving: 

https://melvin.ndw.nu/public
- Projecten Uithoornlijn en Verkeersplan Uithoorn via de bouwapp: 

https://debouw.app/home/projects kunt u alle projecten online 
bekijken en volgen.

Werk in uitvoering

De gemeente Uithoorn aangesloten is bij Startpunt Geldza-
ken om bewoners en ondernemers te helpen meer grip te krij-
gen op hun geldzaken? Startpunt Geldzaken stelt anoniem on-
line geldplannen beschikbaar voor huishoudens in verschillen-
de omstandigheden. Het kan bijvoorbeeld uitkomst bieden voor 
mensen die meer geld over zouden willen houden, in financië-
le problemen zitten, maar ook voor mensen die geld willen spa-
ren voor de studie van (klein)kinderen. Ook zijn er plannen be-
schikbaar voor jongeren, mensen die scheiden of met pensioen 
gaan, statushouders en ondernemers. De geldplannen geven 
praktische tips en handvatten. De geldplannen zijn te vinden 
via www.uithoorn.nl/laatgeengeldliggen onder het kopje ‘online 
geldplannen’. Het invullen van de plannen is gratis.

ANDERE OPENINGSTIJDEN GEMEENTEHUIS 
DONDERDAG 29 JUNI

De gemeente Uithoorn heeft op donderdag 29 juni iets andere 
openingstijden. Het gemeentehuis is deze dag tot 12.00 uur ge-
opend. Ook telefonisch is de gemeente tot 12.00 uur bereikbaar. 
Op vrijdag 30 juni helpen wij u graag weer verder tijdens onze 
normale openingstijden. Kijk voor de actuele openingstijden en 
informatie over de dienstverlening op www.uithoorn.nl/contact.

In overleg met een groep buurt-
bewoners en jongeren zijn er in 
samenwerking met kunstenaar 
Jan Schoonhoven kunstprullen-
bakken ontworpen. In totaal zijn 
er 7 kleurrijke prullenbakken ge-
maakt die een plek krijgen in het 
park Groen Rode Scheg. 

De kunstige prullenbakken wor-
den geplaatst om het park op te 
fleuren, maar ook om mensen te 
stimuleren hun afval niet op straat 
te gooien maar in de bakken. 

Onthulling
Op maandag 19 juni zal wethou-

der Jeugd, José de Robles, sa-
men met de kunstenaar de kunst-
prullenbakken onthullen. Wij no-
digen alle belangstellenden graag 
uit om hierbij aanwezig te zijn. De 
direct omwonenden, als ook de 
nabijgelegen scholen Startnest 
en Buurtnest zijn uitgenodigd om 
erbij te zijn.

Praktische informatie:
Datum: maandag 19 juni 2023
Tijd: 13.00 tot 13.30 uur
Locatie: Park Groene Rode 

Scheg, ter hoogte van 
Sportcentrum 
De Scheg

Onthulling 
kunstprullenbakken 
Groen Rode Scheg

Op maandag 19 juni organiseert 
de gemeente Uithoorn een infor-
matieavond Duurzaamheid voor 
haar inwoners. Tijdens de bijeen-
komst kunnen zij kennismaken 
met de medewerkers duurzaam-
heid. De gemeente presenteert 
haar plannen op het gebied van 
energietransitie, klimaatadapta-
tie en circulaire economie. Op de 
avond zal ook Sander Bauer, kli-
maatburgemeester van de ge-
meente Uithoorn, vertellen over 
het belang van verduurzaming.

Belangstellenden zijn welkom 
vanaf 19.30 uur; de bijeenkomst 
start om 19.45 uur en duurt tot 
22.00 uur. Aan het eind van het 
programma is er gelegenheid om 
vragen te stellen en onder het ge-
not van een hapje en drankje met 
elkaar verder te praten. 
De bijeenkomst wordt gehou-
den in de buurtkamer van De 
Kuyper, Kuyperlaan 50 in Uit-
hoorn. Aanmelden kan van-
a f  nu :  ma i l  uw  naam naar 
duurzaamheid@uithoorn.nl.

Informatieavond 
Duurzaamheid op 19 juni

In de Amstelzone is ruimte voor vernieuwing. Met kansen voor 
zowel bedrijvigheid als wonen. Het komend halfjaar onderzoe-
ken we of deze ambitie haalbaar is. Bij dit onderzoek betrekken 
we ook graag inwoners en ondernemers. Wij nodigen u daarom 
graag uit voor een informatiebijeenkomst. Tijdens deze bijeen-
komst informeren wij u over de stappen die wij gaan nemen. En 
we horen graag van u welke zorgen u heeft en welke kansen u 
ziet voor dit gebied. 

Datum bijeenkomst: dinsdag 20 juni 2023 
Tijd: 19.30u tot 20.30 uur 
Locatie: De Thamerkerk (Amsteldijk-Noord 3) 

U kunt zich aanmelden door de QR-code 
te scannen. 
Of via: https://uithoorndenktmee.nl onder 
Projecten - Gebiedsontwikkeling Amstelzone.

Informatiebijeenkomst 
gebiedsontwikkeling 
Amstelzone

De gemeente Uithoorn en wo-
ningstichting Eigen Haard organi-
seren op maandag 26 juni een in-
formatiebijeenkomst in Het Duet. 
De bijeenkomst begint om 19:30 
tot ongeveer 21:00 uur en aan-
melden in niet nodig. Tijdens de-
ze bijeenkomst worden twee on-
derwerpen besproken; Zorgen en 
problemen in de wijk en Ontwik-
kelplan voor de toekomst. 

Zorgen en problemen in de wijk
Op 23 februari was er een bewo-
nersbijeenkomst in het Duet bij de 
wijk Thamerdal. Tijdens deze bij-
eenkomst zijn verschillende zor-
gen en problemen gedeeld. De-
ze zorgen en problemen willen 

we graag samen met bewoners 
aanpakken. Bijvoorbeeld met een 
Wijknetwerk. 

Ontwikkelplan voor 
de toekomst
Gemeente Uithoorn vindt een ge-
zonde, veilige en gelukkige leef-
omgeving belangrijk. Nu en in de 
toekomst. De gemeente werkt 
daarom samen met Eigen Haard 
aan een ontwikkelplan voor de toe-
komst van de wijk Thamerdal. Op 
26 juni willen we ook graag vertel-
len waarom we dit plan gaan ma-
ken, wat dit betekent voor de toe-
komst van Thamerdal en hoe inwo-
ners kunnen meedenken. Wij gaan 
graag samen met u in gesprek.

26 juni informatievond 
Thamerdal Veilig en gezond

De gemeente Uithoorn wil graag 
weten hoe inwoners denken over 
hun woonomgeving, de dienst-
verlening en informatievoorzie-
ning van de gemeente en nog 
meer veel meer. Daarom houdt 
de gemeente Uithoorn een bur-
gerpeiling. Het onderzoek wordt 
door het onderzoeksbureau Ne-
wcom Research & Consultancy 
(www.newcom.nl) uitgevoerd. 
Binnenkort kunt u mogelijk een 
brief ontvangen met het verzoek 
mee te doen met de enquête Bur-
gerpeiling 2023. Door mee te 
doen, helpt u ons om onze dienst-
verlening naar u te verbeteren.

Meedoen
Uw deelname is vrijwillig en ano-
niem. Uw naam is willekeurig ge-
selecteerd (een aselecte steek-
proef) uit de Basisregistratie Per-
sonen (het inwonersbestand) van 
de gemeente. 

Wat is aselecte steekproef?
Dit is een steekproef waarin ieder-
een evenveel kans krijgt willekeu-
rig uitgekozen te worden om mee 
te doen in het onderzoek. Het 
kan daardoor voorkomen dat u al 
eens eerder bent geselecteerd. 

De selectie is gebaseerd op de 
volgende kenmerken;

• Leeftijd tussen de 18 en 
85 jaar

• Minimaal 12 maanden 
ingeschreven 
(=datum inschrijving)

• Gebruiksdoel woning

Wel/niet geselecteerd
De burgerpeiling is een onderdeel 
van een landelijke meting. Om 
een goed beeld te krijgen moet el-
ke gemeente die meedoet, zich 
houden aan bovengenoemde 
kenmerken. Bent u niet uitgeko-
zen, kunt u helaas om die reden 
ook niet meedoen. 

Vergelijken
Onderzoeksbureau Newcom Re-
search & Consultancy houdt de 
burgerpeiling onder meerdere ge-
meenten door heel Nederland. 
Op die manier kan de gemeen-
te Uithoorn het oordeel van haar 
inwoners vergelijken met dat an-
dere gemeenten. Rond de zomer 
worden de resultaten van de Bur-
gerpeiling 2023 gepubliceerd op 
www.waarstaatjegemeente.nl/
dashboard/Burgerpeiling/

Burgerpeiling 2023
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Vinkeveen – Vorige week was weer 
een feestelijke dag, het 12,5 jarig jubi-
leum van de Buurtkamer in de Boei te 
Vinkeveen werd gevierd. Onder bege-
leiding van een mooie groep aan vrij-
willigers komen hier al 12,5 jaar op
de dinsdag,- en donderdagochtend 
mensen bij elkaar om samen ko�e
te drinken, spelletjes te spelen, of 
gewoon de aanwezigheid van andere 
om je heen te voelen.

Aan alles was op het feest gedacht, 
mede dankzij de Jumbo was er heel 
veel mogelijk: een ballonnenboog bij 
de ingang, speciaal gemaakte place-
mats, bloemetjes op elke tafel, een 
taartje, een koortje met accordeonist 
vermaakte het publiek.
En zelfs de burgemeester, de heer 
Divendal heeft een bezoek gebracht 
en zijn dank geuit naar de vrijwilligers 
en heeft een mooi verhaal over zijn 

ambtsketen gedeeld. De directeur 
van Tympaan-De Baat, Ron Deurloo, 
kwam ook langs om de vrijwilligers 
even in het zonnetje te zetten en met 
alle aanwezigen even terug te kijken 
naar het ontstaan van de Buurtkamer.
Het eten was wel echt de kers op de 
taart. Vrijwilligster Joke had in haar 
eentje een heel lopend bu�et voor-
bereid, alle 65 aanwezigen konden 
mee blijven eten. Het smaakte 
verrukkelijk. Jumbo en Tympaan-De 
Baat deelden bloemen en chocolade 
uit aan de vrijwilligers en alle bezoe-
kers kregen nog een kleinigheidje 
mee. Het toetje, ook voorbereid door 
Joke, werd nog geserveerd en daarna 
konden de mensen weer op huis aan 
en terugkijken op een zeer geslaagde 
ochtend. Wat een mooie grote groep 
trouwe bezoekers maar vooral wat 
een leuke enthousiaste groep vrijwil-
ligers. Dankzij de Buurtkamer komen 
de mensen nog met elkaar in contact 
en gaan we de strijd aan tegen 
eenzaamheid.

Vinkeveen - De redactie van deze 
krant krijgt regelmatig een afschrift 
van door raadsleden gestelde 
vragen. Zo ook deze week. CDA-
fractievoorzitter Jan Rouwenhorst 
heeft het college een aantal vragen 
gesteld over storingen in het water-
leiding netwerk op de Baambrugse 
Zuwe. Deze storingen komen 
volgens Rouwenhorst te vaak voor; 
de afgelopen week meerdere malen. 
Die snelle opeenvolging en de 
opmerkingen van bewoners over 
slechte communicatie vanuit de 
gemeente en het waterleidingbedrijf 
Vitens waren voor de redactie 
redenen om meer informatie te 
vragen.

Waarom stel je hier vragen over?
Het beste kan ik dan gewoon 
herhalen wat ik ook in mijn raads-
vragen heb gesteld:
Eerder deze maand is de Baam-
brugse Zuwe afgesloten geweest 
voor alle verkeer, als gevolg van een
storing/breuk in het waterleidingnet 
van Vitens. Op woensdag 7 juni, 
gebeurde dat opnieuw. Op 8 juni was 
het weer raak: Eén van de dagbladen 
kopte: ‘En wéér springt waterleiding: 
voor derde keer in week waterballet 

in Vinkeveen’. Hoe kan dat gebeuren? 
Voor mij aanleiding om raadsvragen 
te stellen. Niet alleen over de situatie 
die zich nu, eerder deze maand, voor-
deed. Het gaat ook om de mogelijk-
heid om te komen tot goede, 
toekomstbestendige oplossingen. 
Het springen van een waterleiding 
hoort een echte uitzondering te zijn.”

Hoe hebben aanwonenden 
gereageerd?
“Die hebben gereageerd naar de 
gemeente, zowel naar het college als 
de gemeenteraad. Uit die reacties 
maak ik zowel gelatenheid als boos-
heid op. Eén van de mensen schreef 
dat er in de afgelopen vijftien jaar al 
tientallen keren nutsvoorzieningen 
zijn uitgevallen, soms voor enkele 
uren, maar zelfs ook dagenlang. Ik 
houd dat niet per keer bij, maar de 
gemeente waarschijnlijk wel. Er is 
voor mij geen reden om te twijfelen 
aan zo’n constatering, want die kan 
makkelijk ontzenuwd worden als het 
niet waar is. Kortom, die terugblik 
kun je niet met schouderophalen 
afdoen. Veel belangrijker is de 
urgentie om met een goede oplos-
sing te komen en weg te blijven
van lapmiddelen. Het lijkt mij dat

er dieperliggende oorzaken zijn. Er 
moet duidelijk en snel perspectief op 
verbetering geboden worden.

Wat stoort jou het meest?
“Het gaat niet over wat mij stoort, mij 
vallen dingen op en daarover stel ik 
namens het CDA vragen. Ik vermoed 
dat ‘goedkoop’ uit het verleden nu
zo goed als zeker zal uitdraaien op 
‘duurkoop’ nu en in de toekomst. 
Daarover heb ik het college gevraagd 
wanneer welke maatregelen worden 
genomen en hoeveel dat gaat kosten 
en of dat geld al gereserveerd is. 
Maar het gaat ook om het gebrek 
aan communicatie dat aanwonenden 
aangeven. Het is aan het college om 
aan te geven hoe dat gebeurd is en 
hoe dat naar de toekomst gaat. Je 
hoeft geen Einstein te zijn om dat
te kunnen verbeteren en dat lijkt in 
deze situatie wenselijk. Daarom is het 
goed om het college te vragen om 
een feitenrelaas. Daar kan namelijk 
van geleerd worden.”

Waar doel je dan op?
Aanwonenden hadden erop
gerekend dat de gemeente alerter en 
sneller zou reageren. Nu bestaat het 
beeld dat na de constatering van
de breuken in de waterleiding de 
activiteiten beperkt bleven tot het 
plaatsen van enkele borden, zonder 
verdere uitleg van de stremming. 
Men had een actievere rol verwacht. 
Inmiddels heb ik begrepen dat de 
gemeente een brief geschreven 
heeft, waarin staat: ‘We vinden het 
vervelend dat u van de storingen 
zoveel hinder heeft ervaren, ook de 
afgelopen week.’ Ik mag hopen dat 
de borden daar niet blijven staan 
omdat men snel wil kunnen reageren 
bij een volgende storing. Dan is het 
een kwestie van die borden de weg 
op trekken. De gemeente moet 

serieus aan de bak en zal dat naar 
mijn verwachting zeker doen.”

Wat is het grootste probleem?
Het lijkt mij zeker niet uit te sluiten 
dat de breuken veroorzaakt worden 
omdat het water waarschijnlijk wordt 
aangevoerd in gresbuizen. Deze 
buizen zijn heel breekbaar, zeker als 
er een groot gewicht op rust. Nu 
liggen de waterbuizen onder de 
Zuwe, dus onder het asfalt. De Zuwe 
zakt en keer op keer is er over een 
reeks van jaren een nieuwe laag 
asfalt aangebracht. Het gewicht 
neemt dus toe. Ook wordt er regel-
matig met zwaar bouwverkeer 
gereden en dat is uiteraard ook niet 
gunstig. Ik hoor van mensen dat ze 
dan de weg voelen trillen. Zolang de 
waterbuizen onder het asfalt liggen, 
kun je je afvragen wanneer de 
volgende breuk gaat optreden. Nu
is het een kwestie van oplappen en 
heel veel overlast. Dat lijkt de kern 
van de oplossing, maar dat laat ik 
graag aan de technisch deskundigen 
over. Zij moeten een structurele 
oplossing aandragen en dat zal geld 
kosten. De grote politieke vraag is 
dan of daar geld voor beschikbaar zal 
zijn. Daarbij gaat het om het bepalen 
van de voorrang. De gemeente heeft 
een overschot op de jaarrekening 
van vorig jaar en er is nog geen 
begroting vastgesteld voor volgend 
jaar. Dat zou kunnen helpen.” 

Hoe zie jij de oplossing?
“Ik heb begrepen dat er regelmatig 
overleg is tussen de gemeente en de 
nutsbedrijven. Ik kan me voorstellen 
dat de Baambrugse Zuwe in deze 
gesprekken een terugkerend onder-
werp is. Maar nu komt het erop aan 
dat overleg moet leiden tot duide-
lijke afstemming. Ik vertrouw erop 
dat de gemeente allesbehalve 
achteroverleunt. Ik lees dat daarover 
twijfel is en het zou goed zijn als de 
gemeente zo snel mogelijk duidelijk-
heid geeft. Wat ik als oplossing zie,

is allereerst het contact met de 
omwonenden actiever oppakken. 
Waarom niet op korte termijn een 
informatieavond? Daar heeft de 
gemeente veel ervaring mee en het 
grote pluspunt is dat dan een 
dialoog mogelijk is.
Op technisch gebied ben ik geen 
deskundige, maar zou een los van 
het wegdek liggende leidinggoot 
voor de nutsvoorzieningen geen 
uitkomst kunnen bieden? Dan zou 
daarin ook de glasvezelkabel gelegd 
kunnen worden. Kortom, van 
achteraf optreden naar aanleiding 
van incidenten met pappen en 
nathouden – al is dat laatste in dit 
geval niet zo passend – de overstap 
maken naar een toekomstgerichte 
oplossing. Het is de vraag of het 
college en de gemeenteraad dat 
willen. Ik ga er in ieder geval vanuit 
dat die bereidheid er is. Daarom heb 
ik gevraagd om een samenvattend 
overzicht in perspectief: verleden, 
heden en toekomst. Hoe kan het 
beter en wat is daarvoor nodig?”

Inmiddels heeft de gemeente laten 
weten dat de aanwonenden medio 
juli een brief krijgen met meer infor-
matie. Die tijd is nodig “om het goed 
en volledig te kunnen doen.”

Jan Rouwenhorst CDA: “ Wateroverlast 
Baambrugse Zuwe moet eens opgelost worden!”

CDA fractievoorzitter Jan Rouwenhorst

Jubileum Buurtkamer Vinkeveen

Wilnis - OBS Willespoort bestaat dit 
schooljaar 50 jaar. Dit is uitgebreid 
gevierd met een driedaagse feest-
week voor de kinderen. Het lustrum 
– dat half mei is gehouden – stond
in het teken van het thema ‘Circus’.
De eerste dag stond bol van leuke 
workshops rondom dit thema, zoals 
goochelen, schminken, bellenblazen 
en het leren van allerlei verschillende 
circusacts. Aan het einde van de dag 
werden deze acts door de kinderen 
vol trots gepresenteerd aan hun 
(groot)ouders en andere belangstel-
lenden in de Willisstee.
Aangezien De Willespoort sportiviteit 
zeer hoog in het vaandel heeft staan, 
is er ook een sportieve activiteit 
gekoppeld aan het lustrum. Op dag 
twee zijn er daarom verschillende 
clinics geweest, zoals yoga, dans, 
hockey en estafette. Daarnaast is er 
een stormbaan beklommen bij CSW 
en heeft de bovenbouw een natte 
sportmiddag gehad in het Veen-

weidebad. In de avond stond er een 
feestavond op het programma, waar 
de kinderen met een heuse disco 
heerlijk los zijn gegaan op de muziek 
van DJ KingSize.
De lustrumweek is afgesloten met
de traditionele Vossenjacht. Dit was 
één groot feest. De ouders stonden 
– verkleed als ware circusartiesten – 
opgesteld door de wijk rondom de 
school. De kinderen gingen onder 
begeleiding in groepjes op pad om 
deze circusartiesten te zoeken. De 
ouders hebben enorm hun best 
gedaan en zij waren zeer gevarieerd 
verkleed. Het ging van clown tot 
koorddanser en van ticketverkoper 
tot leeuwentemmer.
Tot slot hebben wij afgelopen vrijdag 
een fantastisch schoolfeest met de 
hele school gevierd. De opkomst was 
enorm en zowel de kinderen als 
ouders hebben genoten van de vele 
activiteiten en attracties, het heerlijke 
eten en de verkoelende drankjes.

Lustrum Willespoort groots 
gevierd met feestweek!
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Wilnis - De Hoef - Donderdag 8 juni 
vertrokken 14 Zonnebloemgasten 
en vrijwilligers van afdeling Wilnis/
De Hoef met twee busjes naar
het Friendship Sports Centre in 

Amsterdam, om lekker te gaan 
zwemmen en sportief te bewegen 
in het verwarmde water van het 
zwembad daar. Bij aankomst was
er natuurlijk eerst ko�e, daarna 

omkleden en het water in om
baantjes te zwemmen of sportief te 
bewegen, met of zonder assistentie 
van de instructeurs. En als kers op 
de taart na a�oop lekker lunchen
in het restaurant.
Dit geweldig geslaagde uitje
werd gesponsord door de Riki 
Stichting.

De Ronde Venen - Maandag 5 juni 
bedankte Rotaryclub Vinkeveen-
Abcoude haar sponsoren en 

vrienden met een bijzondere
wijnproeverij en kunstavond.
Ieder jaar organiseert Rotaryclub 
Vinkeveen-Abcoude een bene�et-
concert in de Dorpskerk in Abcoude. 
Ook afgelopen jaar was dit het geval. 
Veel mensen zijn betrokken om dit 
evenement tot een succes te maken. 
Zo worden in de gemeente De Ronde 
Venen sponsoren benaderd. Daar-
naast zijn er velen geweest die de 
Rotaryclub hebben geholpen bij het 
uitvoeren van projecten of die een 
bijdrage hebben geleverd aan ons 
programma. Een goede reden om 

deze mensen eens in het zonnetje
te zetten.
In een aangename setting werden 
alcoholvrije wijnen geproefd, 
boeiend ingeleid door onze dorps-
genoot Hubrecht Duijker, vinpressio-
nist, kunstschilder, auteur van diverse 
boeken over wijn, kunst en kunste-
naars in onze gemeente. Ook zijn 
recent verschenen �lm ‘Abcoude en 
Gein – gekoesterd door kunstenaars’ 
werd vertoond en enthousiast 
ontvangen.
In de gezellige stamlocatie ‘Onder
de Hanebalken’ werden contacten
en vriendschappen verstevigd en 
informatie over Rotary gedeeld.

Mijdrecht - Zaterdag 17 juni 2023 
heeft alle ingrediënten om de gezel-
ligste dag van 2023 in de dorpskern 
van Mijdrecht te gaan worden. Het 
grootste spektakel dat dan plaatsvindt 
is het straattheaterfestival. Een dag 
waar jaarlijks door jong en oud naar 
uitgekeken wordt.
Het straattheater is in De Ronde Venen 
en de regio daar omheen een wel-
bekend festival, waarin professionele 
straatartiesten uit binnen- en buiten-

land en artiestengroepen uit de regio 
afwisselend optredens verzorgen.
Het mooie van dit festival is dat er
aan iedereen die dat leuk vindt een 
podium geboden wordt.
Er wordt ook dit jaar een divers 
programma aangeboden. Het wordt 
een dag met voor elk wat wils.
U kunt zich gaan verwonderen over 
de hoge sprongen van de The Flying 
Acrobats op hun grote trampoline.
De show is gebouwd rond een hoge 

stellage en een springsteiger gecom-
bineerd met een trampoline en een 
net. De acrobaten lopen tijdens de 
show steeds tegen ‘problemen’ aan en 
daarbij ontstaan hilarische en specta-
culaire stunts met sprongen tot wel 
zeven meter hoog.
De show Paperwork van Nakupelle is 
rondom hilarisch te noemen. Hierbij 
verandert een saaie baan in een speel-
tuin vol fantasierijk en absurd plezier. 
Paper Work bevat een niet functio-
nerende papierversnipperaar, een 
gevecht met een dolle hond, gekke 
stunts met papier, een gevecht met 
een draak en een zingende straat-
veger in een papieren kippenpak. Een 
show waarin verschillende acties zich 
razendsnel opvolgen. Naast de vele 
professionele artiesten zullen er ook 
diverse lokale amateurartiesten hun 
kunsten gaan vertonen. Er zullen 
verschillende dansshows te zien zijn, 
verschillende zangkoren, living 
statues, sportdemonstraties etc. Het 
festival is gratis en het wordt gezellig 
druk. Kom daarom het liefst lopend of 
met de �ets naar het centrum of 
parkeer uw auto op de langparkeer-
plaats langs de Rondweg. Op de 
website: www.straattheaterdrv.nl kunt 
u het complete programma vinden.

Wilnis - Op zaterdag 17 juni a.s. laat 
de jongste generatie muzikanten
van Muziekvereniging Viribus Unitis 
letterlijk en �guurlijk van zich horen 
tijdens een eigen georganiseerd 
concert. In de afgelopen maanden 
studeerden de muzikanten van het 
opstaporkest van Viribus Unitis een 
programma in dat speciaal voor dit 
concert is samengesteld. 
Het opstaporkest bestaat uit leer-
lingen variërend van acht tot achten-
zeventig jaar. Iedereen die een instru-
ment wil leren krijgt er een kans.
Zo kwam trombonist Teus Knoop 
erachter dat hij naast het bespelen 
van de trombone ook prachtig kan 

zingen, spelen Ilse Kool en Coert 
Bluemink hun eerste concert en laat 
Gerwin Kool horen hoe je tango 
blaast op de trompet. Het Opstap-
orkest heeft voor dit bijzondere 
concert de handen ineengeslagen 
met het Kockengens Blazers 
Ensemble. Beide orkesten staan 
onder leiding van Sebastiaan
Haverkate.
Het concert begint om 15.00 uur
en heeft plaats in het verenigings-
gebouw aan de Pieter Joostenlaan 1. 
Bij mooi weer wordt het terrein van 
het clubgebouw omgetoverd tot 
concertzaal. De toegang is gratis,
een vrije gift wordt gewaardeerd.

Leerlingenconcert Viribus Unitis

Mijdrecht - De Christelijk Gemengde 
Zangvereniging ‘Excelsior’ uit 
Kockengen (onder leiding van Wim 
de Penning) en Christelijk mannen-
koor ‘Immanuël’ uit Wilnis (onder 
leiding van Jan Verhoef ) organiseren 
op D.V. vrijdag 23 juni een bijzondere 
‘ZomerZangavond’. Er zullen ook 
enkele werken door de gezamenlijke 
koren worden uitgevoerd, wat een 
bijzonder e�ect zal geven. Ook 
samenzang wordt niet vergeten. Zo 

staan er diverse mooie liederen op 
het programma die u met enthou-
siasme mee kan zingen. De muzikale 
omlijsting op piano en/of orgel is in 
handen van Arjan Verrips. Zo beloofd 
deze avond een heel mooie muzikale 
avond te worden die zeker een 
plaatsje in uw agenda verdient. Dit 
mag u eigenlijk niet missen. Tot ziens 
op 23 juni in de Janskerk, Janskerk-
plein 1, Mijdrecht. Toegang vrij met 
collecte bij de uitgang.

ZomerZangavond in de Janskerk

Vinkeveen - Zondagmiddag jl. gaf 
de bekende vocalgroup Gaudiozo 
een geweldig concert in de RK-kerk 
van Vinkeveen. Buiten was het 
tropisch warm en binnen heerlijk 
koel in de grote kerk met prachtige 
akoestiek. Swingende gospels 

werden afgewisseld met ingetogen 
liederen en popsongs. Verhalenver-
telster Elza boeide met een passend 
verhaal. De aanwezigen genoten van 
het inspirerende concert dat door 
Gaudiozo was georganiseerd. Zie ook 
op Youtube: Vocalgroup Gaudiozo.

Zeer geslaagd concert Gaudiozo

Vinkeveen - Op maandagochtend
19 juni a.s. is er in Sociaal Cultureel 
Centrum De Boei, Kerklaan 32 te 
Vinkeveen van 09.30 tot 12.30 uur 
weer het Repair Café Vinkeveen.
Bij het Repair Café Vinkeveen (onder-
deel van Tympaan-de Baat) zijn vrij-
willigers aanwezig die de door u 
meegebrachte kapotte spullen of 
kleding gratis voor u repareren. Het 
Repair Café wil laten zien dat repa-
reren leuk is en vaak heel makkelijk. 
En... weggooien is niet altijd de enige 

oplossing! Repareren is in veel 
gevallen mogelijk en het is natuurlijk 
ook veel beter voor het milieu!
Bij het Repair Café Vinkeveen kunt u 
terecht voor allerlei reparaties zoals 
kleding, kleine elektrische apparaten, 
computerapparatuur, (niet al te 
grote) stoelen en krukjes, houten 
speelgoed, porselein, aardewerk of 
wat u verder thuis tegenkomt dat 
kapot is en u eigenlijk nog graag 
gerepareerd zou willen hebben. Ze 
helpen u graag op maandagochtend 
19 juni a.s. met uw kapotte spullen,
u bent van harte welkom.

Repair Café

Zaterdag Straattheaterfestival 
in Mijdrecht

Wilnis - Op 9 juni werd de jubileum-
vlag gehesen in de tuin van het 
hospice door burgemeester Maarten 
Divendal. Voor deze gelegenheid 
waren ook ‘de buren’ uitgenodigd en 
hielp een afvaardiging kinderen van 
de basisschool Willespoort bij het 
hijsen van de vlag.

In zijn toespraak benadrukte de 
burgemeester het belang van het 
hospice voor de gemeenschap, dicht 
bij huis. Met het hijsen van de vlag 
werd de start gegeven voor een jubi-
leumjaar met een aantal feestelijk-
heden, waaronder in september een 
dag voor vrijwilligers en genodigden.

Het Johannes Hospitium
De Ronde Venen bestaat 25 jaar

Rotary bedankt sponsoren

Gezellig zwemmen
met de Zonnebloem

Vinkeveen - Zaterdagmiddag liep 
het enorm uit de hand op eiland 8 in 
Vinkeveen. Volgens ooggetuigen was 
een groepje van vijf jongeren bezig 
met het maken van een kampvuurtje. 
Toen zij het vuur wilde aanwakkeren 
met toiletpapier maakte iemand hier-

over een opmerking. Na een �kse 
woordenwisseling stak een van de vijf 
toe met een barbecuevork. De politie 
moest eraan te pas komen om de 
ruzie te sussen, waarna het ambulan-
cepersoneel zich kon ontfermen over 
het slachto�er. Hoe het met het 
slachto�er is, is niet bekend gemaakt. 
De politie heeft de zaak in onderzoek.

Steekincident
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Uithoorn - Niet alle kinderen
knutselen deze week op school
een stropdas voor Vaderdag. Voor 
sommige kinderen is het zondag 
helemaal geen feestdag, want ze 
missen een vader in hun leven. Buurt-
gezinnen zet zich in voor gezinnen 
om in deze behoefte te voorzien.
“Een vader is heel belangrijk in het 
leven van kinderen. Soms is een vader 
overleden of speelt hij geen actieve 
rol in het leven van een kind. Er is
veel behoefte aan vaders en opa’s.
Zij doen andere dingen dan moeders 
zoals vissen, radio’s in elkaar zetten
of een balletje trappen”, vertelt Jorica 
Adriaanse, coördinator bij Buurt-
gezinnen Aalsmeer/Uithoorn. Zij 
koppelt gezinnen aan elkaar om 
ouders te ondersteunen en ontlasten. 
“We zien een stijging in het aantal 
hulpvragen en zijn op zoek naar 
gezinnen die opvang willen bieden. 
Door de coronatijd en de oorlog in 
Oekraïne zien we dat iedereen het 
zwaarder heeft en daardoor zijn we 

meer op onszelf gericht en minder
op onze omgeving.”

Koppelen
Sinds 2019 heeft Buurtgezinnen 
tachtig gezinnen gekoppeld. “Steeds 
meer gezinnen weten ons te vinden. 
Bijvoorbeeld mensen die een sociaal 
netwerk missen omdat ze net ver-
huisd zijn en niemand in de om-
geving hebben om op terug te vallen. 
Dan hoeft er maar iets te gebeuren
en het emmertje loopt over. Of er
zijn geen opa’s en oma’s omdat ze
zijn overleden of in het buitenland 
wonen, terwijl er ouderen zijn die 
graag opa en oma willen zijn maar 
geen kleinkinderen hebben. Hoe
leuk is het dan om die gezinnen te 
koppelen.”
Na een hulpvraag gaat Jorica op zoek 
naar een steungezin. “Het liefst wil
ik iedereen gelijk helpen, want als 
iemand aan de bel trekt is hij of zij 
vaak al een grens over, maar het kan 
wel een paar maanden duren voordat 
ik een geschikt gezin gevonden heb. 
De steungezinnen hoeven zelf geen 
kinderen te hebben, maar enige 
opvoedervaring is wel nodig. Er wordt 
een VOG aangevraagd en ze moeten 
een vragenlijst invullen. Dan ga ik 
twee keer langs bij beide gezinnen 
om te kijken wie bij elkaar past. 
Vervolgens ontmoeten ze elkaar twee 
keer en start er een proefperiode. Na 
een half jaar evalueren we of het nog 
goed gaat. Ze krijgen een begeleiding 
van twee jaar, maar we zien vaak dat 
er een familiaire band ontstaat en dat 
gezinnen contact met elkaar blijven 
houden, maar dat hoeft niet.”

Ideale wereld
Buurtgezinnen is inmiddels in 105 
gemeenten actief. Alle coördinatoren 
werken vanuit huis om de kosten zo 
laag mogelijk te houden. Jorica vindt 
het belangrijk dat mensen haar weten 
te vinden en de stap durven te zetten 
om hulp te vragen. “Soms zijn er 
problemen in een gezin, maar vaak 
mist gewoon de draagkracht even
en dan kan hulp ervoor zorgen dat 
problemen niet verergeren. Door
wat extra ruimte kan iemand weer de 
ouder zijn die hij of zij zou willen zijn.” 
Buurtgezinnen geeft zo nodig ook 
praktische ondersteuning op het 
gebied van armoede. “Dat is een 
stressfactor. Wij regelen bijvoorbeeld 
een �ets of laptop en zijn intermediair 
bij het Jeugd Sportfonds.”

Af en toe wordt Jorica, zelf moeder 
van drie kinderen, extra geraakt door 
een verhaal. “Ik ben blij dat mensen 
me durven te vertrouwen, want ze 
geven me een kijkje achter de voor-
deur en dan blijkt: ieder huisje heeft 
zijn kruisje. Vaak is het een opeen-
stapeling van gebeurtenissen die
mij ook zou kunnen overkomen.
De verhalen zijn niet belastend,
maar motiveren me juist om te willen 
helpen. In een ideale wereld kan ik 
voor elke hulpvraag een gezin vinden 
dat steun kan geven. Ik kan niet zelf 
alle kinderen in huis nemen, maar dit 
werk kan ik doen en als ik dan een 
foto toegestuurd krijg en de blijd-
schap zie, dan weet ik: hier doen we 
het voor.” Buurtgezinnen is te volgen 
via Facebook en Instagram. Jorica
is bereikbaar via de website
www.buurtgezinnen.nl of mail
naar jorica@buurtgezinnen.nl.

Vaders en opa’s gezocht VRAAG HET DE BURGEMEESTER

In mijn column ga ik in op actuele onderwerpen 
of deel ik met u momenten die ik als burgemeester 
heb beleefd. Ook ga ik in op vragen die aan mij 
gesteld worden.

Nieuwe wijk Legmeer West 
krijgt een veilig cadeau

Na het afronden van de werkzaamheden in Legmeer West heeft bouw-
bedrijf Van Wijnen een Automatische Externe De�brillator (AED) beschik-
baar gesteld aan de wijkbewoners. De AED hangt nu bij de ingang van 
het appartementengebouw van Eigen Haard aan de Kleine Karakiet. 
Eigen Haard verzorgt de stroomvoorziening. Deze gunst wordt zeer 
gewaardeerd. Wij zijn blij met het geschenk van Van Wijnen.
Bij een hartstilstand telt elke minuut. De overlevingskans is het grootst
als binnen zes minuten wordt gestart met reanimeren. Daarbij kan een 
AED worden ingezet, die met een elektrische schok het hartritme kan 
herstellen. De ambulance kan er niet altijd binnen zes minuten zijn.
U als buurtbewoner kunt dat (vaak) wel. Een AED kan dus levens redden!
In onze gemeente hebben we Stichting AED Uithoorn en Stichting AED 
De Kwakel. De stichtingen bestaan uit vrijwilligers die in gemeente 
Uithoorn zorgen voor snelle en e�ciënte harthulp. Als 112 gebeld wordt 
omdat iemand onwel is geworden, krijgen de vrijwilligers van de stich-
tingen een reanimatieoproep via Hartslag. Nu en via de meldkamer van 
Ambulance Amsterdam. Doelstelling van de stichtingen is om binnen
zes minuten na een 112 reanimatiemelding ter plekke te zijn om hulp te 
verlenen.
Daarom is het van belang dat er genoeg vrijwilligers zijn die een AED 
kunnen bedienen. Stichting AED Uithoorn en De Kwakel kunnen altijd 
meer vrijwilligers gebruiken! De stichtingen verzorgen ook diverse
trainingen. Bent u geïnteresseerd? Kijk eens op hun website
www.stichting-aed-uithoorn.nl of www.stichting-aed-de-kwakel.com.
Via deze column wil ik de stichtingen en hun deelnemers enorm 
bedanken voor hun inzet.

Een na laatste column
Dit is tevens mijn een na laatste column voor het zomerreces. Mijn
laatste column schrijf ik over twee weken. In september volgt een
nieuwe reeks, waarin ik weer inga op uw opmerkingen of vragen.
Geniet van de zomerse dagen en blijf gezond!
Pieter Heiliegers, burgemeester van de gemeente Uithoorn.

Uithoorn - De Kwakel - Uithoorn en 
De Kwakel zijn trots op de forten die 
deel uitmaken van de Stelling van 
Amsterdam en sinds 1996 benoemd
is als werelderfgoed monument. Om 
het zicht op de stelling en de forten
te verbeteren en te behouden heeft 
de Provincie Noord-Holland regels 
opgesteld en één van die regels luidt 
dat er binnen een straal van duizend 
meter rond een fort niet gebouwd 
mag worden.
De gemeente Uithoorn heeft 
komende jaren een behoorlijke 
opgave qua woningbouw, maar is 
beperkt in de mogelijkheden mede 

als gevolg van de regels van de 
provincie rondom de stelling. 
Jongeren uit De Kwakel gaven in
een gesprek met wethouder Hoekstra 
al aan dat er een groot tekort aan
starterswoningen is en zij problemen 
ervaren bij het zoeken naar een huis. 
Wethouder Hoekstra gaf aan dat de 
mogelijkheden voor woningbouw 
beperkt zijn. Mede door de beper-
kingen die Schiphol ons oplegt,
maar ook door regelgeving vanuit
de provincie.
Tijdens het bezoek in mei van de 
commissaris van de Koning werd door 
hem aangegeven dat de provincie 

graag luistert naar goede argu-
menten. Dat was voor Herman 
Bezuijen van Gemeentebelangen
de aanleiding om een motie op te 
stellen en het college te verzoeken het 
gesprek aan te gaan met de provincie 
over initiatieven rondom de stelling.
Alle fracties hadden meegetekend 
met de motie en in de raadsvergade-
ring van 1 juni werd deze motie dan 
ook unaniem aangenomen.
Gemeentebelangen Uithoorn-De 
Kwakel hoopt dat het college de 
statenleden van de provincie Noord-
Holland kan overtuigen dat ontwik-
kelingen in de nabijheid van de
Stelling van Amsterdam bijdragen
aan de woningbouwopgave zonder 
dat het ten koste gaat van de zicht
op de stelling.

In de toekomst toch woningbouw 
nabij de Stelling van Amsterdam?

Uithoorn - Na twee succesvolle edities 
wordt zaterdag 1 juli de jaarlijkse 
Cultuurmarkt Uithoorn & De Kwakel 
gehouden. Langs de Amstel vormen 
kraampjes een gezellige doorgang, 
waar lokale organisaties hun culturele 
aanbod laten zien. Dans, muziek, 
toneel, zang zijn kunstuitingen die in 
ons dorp beoefend kunnen worden
en zijn verbindende factoren voor de 
inwoners. “Culturele organisaties die 
met een kraam willen staan, kunnen 
nog reageren”, roept Ben Voorend op. 
Hij is een van de organisatoren en ziet 
dat er nog aanmeldingen bij kunnen. 
“Het is een mooie gelegenheid om 
jouw vereniging onder de aandacht
te brengen.” De Cultuurmarkt is geen 
commerciële braderie met als doel 

eigen producten te verkopen. Het gaat 
om het cultuuraanbod voor Uithoor-
naars. Bezoekers kunnen zich er laten 
inspireren en besluiten zelf iets cultu-
reels te gaan ondernemen. “Deze
dag moet een beleving zijn voor het 
publiek. Het zou leuk zijn als mensen 
bezoekers laten zien wat en hoe ze
iets maken of waar ze hun inspiratie 
vandaan halen.” Buiten op een podium 
ter hoogte van Geniet aan de Amstel 
en op de evenementensteiger tegen-
over de bibliotheek vinden concerten 
plaats van diverse artiesten zoals 
Singer-Songwriter NinaLynn en Divine. 
Ook in de bibliotheek worden op-
tredens gegeven bijvoorbeeld door 
toneelvereniging Maskerade en KnA.
Ook zullen Surinaamse vrouwen

hun kleurrijke kleding laten zien.
De Cultuurmarkt wordt afgesloten
met een spectaculair programma. Een 
aantal Uithoornse solisten treedt op, 
samen met de fanfare Bereden Wapens 
van de Koninklijke landmacht, één van 
Nederlands beste blaasorkesten. 
Dit jaar is het al de derde editie van
de Cultuurmarkt. De eerste keer hield 
corona ons land nog in de greep en 
stonden de kraampjes op het plein van 
het Alkwin Kollege. Vorig jaar werd het 
evenement vanwege de weersomstan-
digheden verplaatst naar De Schutse. 
Deze keer hoopt de organisatie weer 
op een bruisende, creatieve dag met 
veel enthousiaste bezoekers die zich 
willen laten informeren en inspireren. 
De Cultuurmarkt begint om 14.00 uur 
en duurt tot 21.00 uur. 
Kijk voor het laatste nieuws en
het aanmelden voor een kraam
op www.cultuurmarktuithoorn.nl.

Cultuurmarkt zoekt
culturele kraamvullers

Uithoorn - De reservering voor
de parallelle Kaagbaan komt te 
vervallen. Dat heeft Minister Harbers 
maandag bekendgemaakt tijdens 
een bijeenkomst in Rijsenhout. 
Wethouder Hoekstra was namens de 
gemeente Uithoorn bij deze bijeen-
komst aanwezig om het geluid van 
de inwoners van Uithoorn en De 
Kwakel aan de minister en de aan-
wezige pers te laten horen. 
“En dat was een genuanceerd geluid,” 
legt wethouder Hoekstra uit. ”We
zijn niet voor of tegen de reservering, 
maar we zijn wel op zoek naar maat-
regelen die de hinder in Uithoorn en 
De Kwakel drastisch verminderen. 
Sterker nog, we vinden dat iedere 
maatregel en ontwikkeling voor 
Schiphol moet leiden tot minder 
hinder voor de Zuidoosthoek. Keer 
op keer blijkt dat deze hoek met 
onevenredig veel overlast te maken 
heeft. Maar geen van de maatregelen 
die tot nu worden voorgesteld, heeft 
het gewenste e�ect. Dat moet veran-
deren. En daarvoor heb ik bij de 
minister nogmaals om aandacht 
gevraagd.”

Woningbouw
Door het schrappen van de reser-
vering voor de tweede Kaagbaan 
krijgt Rijsenhout weer perspectief en 
wordt ontwikkeling weer mogelijk. 
Woningbouw kan daar deel van 
uitmaken. De tweede Kaagbaan
is echter ook een van de mogelijke 
oplossingen om de overlast in 
Uithoorn en De Kwakel te vermin-
deren. Pas als de Kaagbaan vol zit of 

niet kan worden gebruikt, komt de 
Aalsmeerbaan in beeld. Dat is zo 
bedacht om de dichtstbevolkte 
gebieden die dichtbij Schiphol 
liggen, zoals de Zuidoosthoek,
te beschermen. 
Wethouder Hoekstra: “Helaas is de 
praktijk anders: het aantal vluchten 
op de Aalsmeerbaan is sterk toege-
nomen. Het aantal vluchten op de 
Kaagbaan (de primaire baan) is juist 
afgenomen. Het idee dat vooral de 
start- en landingsbanen gebruikt 
moeten worden die de minste hinder 
voor de omgeving opleveren, komt 
onvoldoende van de grond. Een 
tweede Kaagbaan had hier verande-
ring in kunnen brengen: er zouden 
dan immers meer vluchten op de 
Kaagbanen kunnen starten en 
landen. De minister is zich hiervan 
bewust en stipte dit punt ook aan
in zijn speech.”

Wethouder Hoekstra laat geluid 
Uithoorn en De Kwakel horen

Wethouder Hoekstra
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Uithoorn – Geniet tijdens het Baby-
café van verhaaltjes en gezelligheid 
samen met jouw baby en andere 
ouders. Het maandelijkse Boekstart 
Babycafé is de plek om samen 

boekjes te lezen, plaatjes aan te 
wijzen en verhaaltjes te vertellen. 
Plezier in samen lezen staat voorop 
en daarbij zijn kinderen die als baby 
zijn voorgelezen later beter in taal.

Je kunt hier dus niet vroeg genoeg 
mee beginnen. Ze hebben heel veel 
leuke boekjes om uit te kiezen, het 
geeft niet als je kindje een dutje doet 
en er is ruimte om te voeden en te 
verschonen. Wie weet hebben jullie 
ook nog leuke (voor)leestips voor 
elkaar!
Graag vooraf een plekje reserveren. 
Kom je toch niet, laat het dan weten 
zodat ze je plekje vrij kunnen maken 
voor een ander kindje.
Eén kaartje is geldig voor 1 kind +
1 ouder, reserveer dus geen kaartje 
voor jezelf maar alleen voor je kindje 
van 0-2 jaar. Broertjes en zusjes van
2 t/m 4 jaar zijn ook welkom en 
hoeven geen kaartje te reserveren. 
Datum: vrijdag 16 juni.
Tijd: van 09.30 - 10.30 uur.
Locatie: Bibliotheek Uithoorn.
Prijs: Gratis, wel graag aanmelden
via www.debibliotheekamstelland.nl.

De Kwakel - De afgelopen vijf weken 
is met man en macht gewerkt aan
de complete vernieuwing van het 
centrum van De Kwakel. Het werk 
aan de kabels en leidingen kost 
echter meer tijd dan verwacht.
Door de schuivende planning lijkt de 

geplande oplevering eind juli helaas 
niet haalbaar. Wel wordt alles op alles 
gezet om voor De Kwakelse Kermis 
klaar te zijn. Daarvoor blijven de 
kabel- en leidingbedrijven en de 
aannemer van de gemeente in de 
vakantieperiode doorwerken.

De planning is nu om het centrum 
vòòr 31 augustus geheel klaar te 
hebben, zodat alle wegen weer open 
zijn voor (doorgaand) verkeer en
de bus dus ook weer kan rijden. 
Gedeelten die al eerder klaar zijn 
worden al wel vrijgegeven voor 
(lokale) gebruikers.

Informatie via website en BouwApp
Alle informatie over de plannen en 
de voortgang van de werkzaam-
heden zijn te vinden op www.
uithoorndenktmee.nl. Daar kunt
u zich aanmelden voor de nieuws-
mailing om op de hoogte te blijven 
van de werkzaamheden in De 
Kwakel. Ook de aannemer zet zich
in om iedereen te informeren. Dage-
lijkse informatie over de werkzaam-
heden, afsluitingen, omleidingen en 
voortgang vindt u in De BouwApp. 
Deze app is gratis te downloaden
in de App Store. Zoek daarna in de 
app naar ‘De Kwakel’ en u heeft alle 
informatie onder handbereik.

LEZERSPOST

Uithoorn - Als Gangmakers van de Lief en Leedstraatjes wilden wij ook 
eens iets organiseren voor de hele straat. Dat buurtbewoners elkaar
echt eens persoonlijk ontmoeten. Zaterdag 10 juni was het zover.
In een prachtige, door HOBI Partyverhuur gesponsorde partytent met 
drie biertafels, ging ‘Heel Gouwzee Bakt’ om 14.30 uur van start in de tent. 
Van de 50 huizen hebben 14 bakkers iets lekkers gemaakt. Er was één 
categorie jeugd tot 18 jaar en één boven de 18 jaar. Iedereen had erg zijn 
best gedaan. Bij de jeugd was er een brownie, groene cupcakes, een 
kwarktaart en een monstertaart. De monstertaart heeft de meeste 
stemmen gekregen. Alle jeugdbakkers hebben een glas gewonnen met 
inscriptie en een bon van Esplanade. Boven de 18 jaar was er één prijs. 
Wie zou er gaan winnen? Waren het de soesjes, de scones, de kokos-
koekjes, de cupcakes, de clafoutis of toch één van de worteltaarten.
Nadat alle stemmen geteld waren was het de worteltaart met lemon-
glazuur die de meeste stemmen heeft gekregen. Net als bij ‘Heel Holland 
Bakt’ heeft de winnaar een (kleine) taartschaal met inscriptie gewonnen. 
Nu aangevuld met een bon van de Chocotoko.
Heel veel buurtjes zijn komen proeven van de heerlijke baksels. Onder 
het genot van ko�e, thee en limonade (en later kwamen er nog wat 
andere drankjes langs) was het een hele gezellige middag in de Gouwzee. 
Het smaakt zeker naar meer!
Jeannette Kleinendorst

Heel Gouwzee Bakt

De prijswinnaars: Thimme, Dirk, Lisa, kleinkinderen van Ria, Diny en de gangmakers 
Dirk en Jeannette.

De Ronde Venen - Tijdens een beurs 
match evenement hebben de St. 
Jozefschool en Het Eiland van Hein 
elkaar gevonden. Het was onder-
tussen al een tijd geleden dat de 
overeenkomst was beklonken, maar 
de concrete afspraak is uiteindelijk 
afgelopen week nagekomen.
Op 6 mei mochten de groepen 5, 6,
7 en 8 van de St. Jozefschool een 
educatieve en sportieve middag 
beleven op het Eiland van Hein. Met 

enorm veel plezier hebben zij de drie 
georganiseerde onderdelen gedaan 
en eigenlijk was de tijd veel te kort. 
Dankzij de enthousiaste begeleiders 
daar en het uitdagende terrein, was 
dit een geweldig leuke belevenis 
waarbij werd geklommen, geklau-
terd, brandnetelsoep gemaakt werd 
en met een vergrootglas werd 
gebrand in hout. Heel geslaagd en 
hopelijk komen ze nog eens tot een 
leuke Match met elkaar.

Match Eiland van Hein en 
Jozefschool

Boekstart Babycafé 0-2 jaar

Vertraging werkzaamheden 
centrum De Kwakel

LEZERSPOST

Mijdrecht – Op zaterdagmiddag 3 juni ben ik met de �ets gevallen in
de Dorpsstraat in Mijdrecht. Tot mijn verbazing waren er direct veel lieve 
mensen die mij geholpen hebben totdat de ambulance er was. Ik ken
er niemand van daarom wil ik graag op deze manier iedereen hartelijk 
dankzeggen!
Gerrie Brase

Hartelijk dank lieve mensen

De Ronde Venen - In de Ronde 
Venen zetten meer dan 200 inwo-
ners zich in om hun buurt schoon 
te houden en door opruimacties te 
organiseren. Deze toegewijde vrij-
willigers verzamelen zich soms elke 
dag. Gewapend met vuilniszakken 
en prikkers gaan ze aan de slag.
Ze ruimen het afval op dat op straat 
is achtergelaten. Door hun inzet 
wordt De Ronde Venen mooier
en schoner voor iedereen die er 
woont, werkt of recreëert. Om de 
waardering en dank richting de
vrijwilligers uit te spreken zette de 
gemeente op dinsdag 6 juni een 
zaal vol met vrijwilligers in het 
zonnetje. 

Vrijwilligers in het zonnetje

Uithoorn – Tennisclub Uithoorn TCU 
organiseert van 24 juni tot en met 2 
juli voor de 42e keer het Open Toer-
nooi. Dit jaar met als nieuwe hoofd-
sponsor ‘De Wijnschuur’, zal het toer-
nooi een nieuwe culinaire weg 
inslaan.
De wedstrijdcommissie is met vol 
enthousiasme begonnen aan de 
voorbereidingen. Het wordt een 
week vol met tennis en gezellige
culinaire avonden met en door
lokale horeca.

Voor het 17+ toernooi kan worden 
ingeschreven voor een enkel-, 
dubbel- of gemengd dubbelspel in 
de onderdelen 4, 5, 6, 7 en 8. Indien 
de planning het dit jaar toelaat zullen 
er ook verliezersrondes gespeeld 
worden! 
Dit jaar zal TCU in samenwerking met 
lokale restaurants uit Uithoorn culi-
naire avonden verzorgen in combi-
natie met de lekkerste wijnen van 
onze hoofdsponsor ‘De Wijnschuur’. 
De lokale restaurants die dit jaar 

onze tennisweek gaan opvullen met 
hun culinaire kunsten zijn Geniet aan 
de Amstel, Het Rechthuis, VadeVi, Het 
Spoorhuis, Biefstuk van Thea en Carla 
en vergeet de welbekende Kanto-
nese avond door Oriental Paradise 
niet. Elk restaurant krijgt een eigen 
avond om hun maaltijden te 
serveren. Dit alles uiteraard tegen 
een zeer aantrekkelijke prijs. Tevens 
verloten wij alle avonden mooie 
prijzen onder de gasten. Ga naar 
www.tcuithoorn.nl en schrijf je nu
in voor het leukste culinaire toernooi 
van deze regio! Inschrijven kan ook 
via www.mijnknltb.toernooi.nl (Ute 
Hoirne).

Ute Hoirne De Wijnschuur 
Culinair Open
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Uithoorn - Legmeervogels heeft
nog één horde te nemen om het 
tweede klasseschap veilig te stellen.
In Bodegaven stond er na 120 minuten 
voetbal een 3-3 eindstand op het 
scorebord waarbij het uiteindelijk
de penalty’s beter nam dan ESTO. 
Het openingskwartier in de eerste 
helft kende voor beide ploegen een 
aftastend karakter. Het spel speelde 
zich vooral af op het middenveld en 
zowel ESTO als Legmeervogels konden 
hun aanvallers nog niet echt in stelling 
brengen. Toch was het Esto dat na
20 minuten spelen op een 1-0 voor-
sprong kwam. Een snelle aanval over 
de linkerkant kon door Milan Spit en 
Robin Wakkers onvoldoende onscha-
delijk worden gemaakt en de voorzet 
kon uiteindelijk simpel door de vrij-
staande spits van ESTO worden 
binnengetikt. Legmeervogels had het 
eerste half uur moeite om in haar 
ritme en het juiste tempo te komen. In 
het laatste kwartier voor rust werd 
Legmeervogels de bovenliggende 
partij. Het schroefde het tempo op,
het snelle combinatievoetbal werd 
gevonden en het was Jasper Burgers 
die met een fraai afstandsschot de 1-1 
op het scorebord zette. Kort voor rust 
wist Legmeervogels zelfs op voor-
sprong te komen. Een fraaie steekbal 
van Ruben Kalkman zette Camiel 
Schouten vrij voor de keeper die in 
twee keer uiteindelijk de doelman
van Esto wist te verschalken.

Opening
In de openingsfase van de tweede 
helft controleerde Legmeervogels
de wedstrijd en kreeg het twee uit-
stekende mogelijkheden om een 
derde tre�er te maken. Na een fraaie 
soloactie van Erwin Smajic op de 
achterlijn volgde een afgemeten 
voorzet op de geheel vrijstaande 

Ruben Kalkman die de 1-3 had moeten 
maken. Op miraculeuze wijze wist de 
Esto-doelman van dichtbij de bal te 
keren. Daarna was het de ingevallen 
Ludnardo Schoop die alleen op de 
Bodengraafse keeper afging maar zag 
zijn doelpoging op de lat belanden. 
Waar Legmeervogels met een derde 
tre�er zichzelf het een stuk makke-
lijker had kunnen maken viel alsnog 
de 2-2. Een voorzet vanuit een ingooi 
zorgde voor een scrimmagesituatie
in het Uithoornse 16 meter gebied
wat de 2-2 op het scorebord deed 
belanden. Met deze 2-2 eindstand
na 90 minuten voetbal konden beide 
ploegen zich opmaken voor de 
verlenging.

Verlening
Legmeervogels begon sterk aan de 
eerste verlenging. Vanaf de aftrap 
zette Ludnardo Schoop een soloactie 
in die in het zestienmetergebied maar 
ternauwernood van het scoren kon 
worden afgehouden. Ook de sterk 
ingevallen Teun Gieling had de 2-3 op 
zijn schoen maar wist vanaf de achter-
lijn de bal net niet achter de ESTO-
keeper te krijgen. Veel meer wapen-
feiten in de eerste verlenging kwamen 
er niet en werd het mede door de hitte 
meer en meer een slijtageslag. In de 
tweede verlenging kwam ESTO op een 
3-2 voorsprong. Een voorzet vanaf de 
rechterkant belandde achterin bij de 
tweede paal en de linksbuiten wist de 
bal vanuit de lucht in één keer achter 
doelman Anthony Acda te schieten. 
Maar als wel vaker dit seizoen rechtte 
Legmeervogels de rug en kwam het 
kort voor het einde van de verlenging 
op 3-3. Ludnardo Schoop werd op 
onreglementaire wijze in het straf-
schopgebied gestuit en Ruben 
Kalkman verzilverde op koelbloedige 
wijze de penalty. Direct daarna had 

zomaar de 3-4 nog kunnen vallen. 
Vanaf de aftrap blokte diezelfde
Ruben Kalkman een lange bal en kon 
Kalkman alleen af gaan op de keeper, 
zijn schot draaide helaas net naast de 
verkeerde kant van de paal. Na 120 
minuten voetbal moesten de penalty’s 
de beslissing brengen.
In de penaltyserie bleek Legmeer-
vogels de sterkste. Anthony Acda
wist met een snelle re�ex de tweede 
penalty van ESTO te stoppen en 
zodoende kon Milan Spit zich 
opmaken voor de beslissende penalty. 
Zijn beslissende strafschop belandde 
achter de ESTO-doelman en daarmee 
plaatste Legmeervogels zich voor de 
�nalewedstrijd op 17 juni.

Trainer Hijman na een lange, warme 
voetbalmiddag: “Dit was een heel sterk 
staaltje wilskracht en mentaliteit van 
mijn spelers. Knap hoe ook in de 
penaltyserie iedereen koelbloedig is 
gebleven. We gaan ons nu opmaken 
voor de laatste wedstrijd waarin we 
het zelf moeten gaan afdwingen”.

De �nalewedstrijd zal gaan tegen 
Verburch uit Poeldijk en gaat plaats-
vinden op neutraal terrein. Als u dit 
leest zal plaats en tijdstip van deze 
beslissingwedstrijd bekend zijn en
is dan te lezen op de website van 
Legmeervogels. Toeschouwers die 
naar dit duel gaan dienen er wel
rekening mee te houden dat er entree 
wordt geheven. Dit geldt voor beide 
partijen.

Opstelling: Anthony Acda, Robin 
Wakkers (65e Mika de Jeer), Sven van 
Beek, Kenneth van der Nolk van Gogh, 
Raoul Tjong A Tjoe, Dylan Nieuwendijk 
(106e Jordi Holt), Camiel Schouten 
(75e Teun Gieling), Jasper Burgers
(80e Amar Bibic), Erwin Smajic (65e 
Ludnardo Schoop), Ruben Kalkman.
Strafschoppenserie: 1ste Teun Gieling, 
2e Jordi Holt, 3e Amar Bibic, 4e Ruben 
Kalkman, 5e Mailan Spit.

Uithoorn - Afgelopen zondag was 
het alweer de laatste hockeytraining 
voor de Stokstaartjes (kinderen van 
4, 5 en 6 jaar oud) van dit voorjaars-
blok bij hockeyclub Qui Vive. Wat 
hebben ze het allemaal goed gedaan 
en wat was het weer genieten om 
alle Stokstaartjes de afgelopen 
weken met zoveel plezier op het
veld te zien staan. 
Acht weken lang hebben de 
kinderen spelenderwijs kennis 
gemaakt met het  hockeyspelletje of 
hebben ze verder geoefend met wat 
ze al eerder hadden geleerd. 
Sommige kinderen waren namelijk
al bekend op Qui Vive omdat ze al 
meerdere Stokstaartjesblokken 
gehockeyd hadden maar voor een 

heleboel kinderen was het ook hele-
maal nieuw. Velen kwamen samen 
met een vriendje of vriendinnetje en 
anderen kwamen alleen en maakten 
op deze manier juist weer nieuwe 
vriendjes, gezien ze iedere week in 
een vast groepje gingen hockeyen.

De kinderen hebben tijdens de trai-
ningen veel oefeningen in circuit-
vorm doorlopen zodat ze spelender-
wijs met allerlei hockeyoefeningen in 
aanraking kwamen. De laatste trai-
ning was lekker warm maar dat 
mocht de pret niet drukken. In het 
zonnetje, met een gezellig muziekje 
op de achtergrond, en wat extra 
water tussendoor, was het weer
een feestje.

Welverdiend diploma
Na a�oop van de training mochten 
alle Stokstaartjes, na eerst lekker 
limonade met elkaar gedronken te 
hebben, met hun groepje naar voren 
komen waar zij op de trap onder luid 
applaus een welverdiend diploma en 
een lekker ijsje in ontvangst mochten 
nemen.
Naast alle Sokstaartjes zijn ook alle 
jeugdtrainers van de zondagochtend 
(Manou, Jesse, Bas, Benthe, Milou, 
Joep, Alex, Sam, Nienke, Sanne) en 
de mascotte in het zonnetje gezet 
want zonder hen zijn er geen 
Stokstaartjestrainingen.

Blij met inzet van velen
Qui Vive is ontzettend blij met alle 
jeugdtrainers die zich, naast alle 
vaste trainers, in het weekend en/of 
door de weeks zo inzetten om de 
jeugd te leren hockeyen.

Diploma voor alle Stokstaartjes 
van hockeyclub Qui Vive

Legmeervogels na thriller
naar finale nacompetitie

Uithoorn - Afgelopen week heeft de 
klaverjasafdeling en de kantinecom-
missie van Legmeervogels afscheid 
genomen van klaverjaskoning Gerrit 
Vink. De reden dat Gerrit Vink stopt 
bij Legmeervogels is gelegen in het 
feit dat Gerrit Vink gaat verhuizen 
naar het oosten van het land. De 
afstand is dan net even te ver, twee 
uur heen en twee uur terug, om nog 
actief te blijven bij Legmeervogels. 
Na vele lieve woorden kreeg Gerrit 
Vink een paar aardigheidjes over-
handigd. Na deze feestelijke, maar 
ook een beetje treurige, gebeurtenis 
is er ook nog tijd gevonden om te 
klaverjassen. Na vier ronden te 
hebben gespeeld moest Gerrit Vink 
nog een keer aan de bak om de 
uitslag op te maken en de winnaars 
de prijzen te overhandigen. Setta van 

Looij ging, met 4417 punten, naar 
huis met de Grote Pechvogelprijs.
De vijfde prijs is in handen gekomen 
van Ebbert Verkerk met 6706 punten. 
Corrie Smit met 6775 punten komt 
net niet op het podium, vierde is zij 
geworden. Op het podium staan HH, 
op trede drie met 6785 punten. Een 
treetje hoger Cor de Beer met 7133 
punten. Maar op het hoogste treetje 
is geëindigd Dirk van Nieuwkerk met 
7494 punten.
Tenslotte wenst Gerrit Vink
het nieuwe klaverjascomité van 
Legmeervogels veel succes toe
en wenst iedereen een prettige 
vakantie. Half september 2023 begint 
het nieuwe klaverjasseizoen en gaat 
het nieuwe klaverjascomité aan de 
slag. Tegen die tijd leest u hier meer 
over in de krant.

Legmeervogels bedankt
Gerrit Vink

Uithoorn - Afgelopen zondag waren 
er tropische temparturen aan de 
Vuurlijn en toen kwam ook nog 
koploper Onze Gezellen H1 op 
bezoek. Thamen-pitcher Lieuwe 
Hoekstra krijgt in de eerste inning 
meteen drie honkslagen tegen en 
met een vrije loop zorgt dat ervoor 
dat Onze Gezellen de voorsprong 
neemt, 0-3. Thamen pakt echter 
meteen twee punten terug, Lucas 
Blonk bereikt het eerste honk door 
een drieslag doorgeschoten bal en 
daarna slaat Ties van der Beek een 
enorme homerun, 2-3.
Hoekstra pakt daarna prima door op 
de heuvel en Onze Gezellen scoort in 
de tweede inning niet. Thamen pakt 
echter de voorsprong door drie 
punten te scoren. Rick Groen start
de inning met een honkslag, Sjoerd 
van Hoek krijgt vier wijd, Wouter 
Schouten slaat een honkslag en na 
nog een vier wijd voor Hoekstra en 
een wilde worp, en twee veldacties 
maakt het de stand 5-3.
Onze Gezellen scoort één punt in
de derde inning en hiermee komt
de stand op 5-4, echter Thamen pakt 
meteen weer een punt terug, Groen 
slaat wederom een honkslag en weet 
te scoren op een opo�eringsslag van 
Hoekstra, 6-4. Diezelfde Hoekstra 
gooit de deur op slot voor Onze 
Gezellen waardoor Thamen via een 
homerun van Menno Schouten de 
voorsprong in de vijfde inning op
7-4 brengt. Tijdens de zesde inning 
neemt Lars Werkman het pitchen over 

van Hoekstra en weet Onze Gezellen 
niet te scoren met alle honken vol. In 
de achtste inning weet Onze Gezellen 
één punt te scoren na een honkslag, 
gestolen honk en twee veldacties, 7-5. 
Echter Thamen scoort ook door een 
geweldige driehonkslag van Lucas 
Blonk die even daarna binnenge-
slagen wordt door Van de Beeke, 8-5.
Djeraldo Soerka krijgt de opdracht op 
de heuvel in de negende inning om 
de boel dicht te houden en begint 
met een drie slag en de volgende 
twee slagmensen gaan uit door een 
veldactie van tweede honkman Farley 
Nurse naar eerste honkman Van der 
Beeke. Het blijft spannend in de 
tweede klasse B waar de gehele top 
vijf op minimale afstand van elkaar 
staat en Thamen op dit moment net 
achter Onze Gezellen en Boekaniers 
staat die één wedstrijd meer hebben 
gewonnen.

Herensoftbal & dames softbal
De herensoftballers van Thamen 
waren afgelopen vrijdag bij 
Amsterdam Capitals en ook die wisten 
weer ruim te winnen met 1-12 en 
staan ongeslagen aan kop in de 
eerste klasse C. Vrijdag gaan zij op 
bezoek bij Vennep Flyers HS2. Het 
eerste damesteam van Thamen staat, 
zeer tegen de verwachtingen in, op 
de eerste plaats in de derde klasse C, 
met slechts 1 wedstrijd verloren. Zij 
krijgen maandag Hilversum Hurri-
canes DS2 op bezoek en mogen 
vrijdag naar de Wombats.

Thamen honkballers
winnen van koploper

Uithoorn - Buurthuis Ponderosa 
gaat deze zomer gewoon door 
met klaverassen. Op maandag-

middag rond half twee. Entree
is drie euro, met gratis thee of 
ko�e.
U kunt gewoon, als u zin heeft, 
komen, zonder verplichting.

Ponderosa
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De Ronde Venen - Afgelopen week is 
Biljartclub De Merel/Richards winnaar 
geworden van de driekamp met
‘t Heicop uit Kockengen en de 
Bergerie uit Breukelen. Vanaf de 
eerste wedstrijd waren de Merels 
oppermachtig door met 40-36 te 

winnen van De Bergerie. De tweede 
wedstrijd tegen ‘t Heicop leverde zelfs 
45 punten op. Er zijn 48 punten te 
verdienen per wedstrijd per club.
Op de �naledag voegde De Merel 
daar in twee wedstrijden nogmaals 81 
punten aan toe. Winnaar werd dus De 

Merel /Richards met 166 punten. Als 
tweede eindigde ‘t Heicop met 156 
punten en als derde De Bergerie met 
151 punten. De kortste partij was voor 
Rob Gels van ‘t Heicop (17 beurten). 
De hoogste serie was voor Jeroen
v.d. Heijden met 44 caramboles.
De clubs kunnen terug kijken op een 
zeer geslaagd en gezellige driekamp 
en de afspraken voor het volgende 
seizoen zijn alweer gemaakt.

De Ronde Venen - Van 18 t/m 24 juni 
2023 gaat Maarten van der Weijden 
de extreme uitdaging van de Elf-
stedentriatlon aan. Hij zal de Tocht 
der Tochten achter elkaar, met zo min 
mogelijk rust, zwemmen, �etsen en 
lopen. Zeshonderd kilometer afzien 
dus. Maar voor een belangrijk doel!
De Elfstedentriatlon is de volgende 
sportieve uitdaging waarmee 
Maarten geld inzamelt voor kanker-
onderzoek. Jaarlijks krijgen nog 
steeds 100.000 mensen de diagnose 
kanker en overlijden 40.000 mensen 
daaraan. Bij de oprichting van de 
Foundation in 2017, heeft Maarten 
beloofd dat hij alles zal geven om 
kanker de wereld uit te krijgen. Met 

zijn stichting hoopt Maarten het 
leven van voormalige, huidige en 
toekomstige kankerpatiënten te 
verbeteren. Elke gedoneerde euro 
gaat rechtstreeks, voor de volle 
100%, dus zonder aftrek van kosten, 
naar kankeronderzoek. De organi-
satiekosten van de stichting worden 
betaald vanuit sponsorgelden.
Ook de lange-afstandwandelaars
Ron en David Zaal gaan met Maarten 
mee wandelen.
Op deze 200 km lange wandeltocht 
mogen maximaal 20 deelnemers 
meedoen. Het is de bedoeling om 
met zo min mogelijk rust deze tocht 
te volbrengen. Er wordt dus ook in
de nacht gelopen. De laatste 25 km, 

Dokkum - Leeuwarden mag iedereen 
van 18 jaar en ouder nog inschrijven 
en meewandelen.
Een fantastisch mooie uitdaging voor 
het goede doel. Kankeronderzoek!
Zo zijn er elf kankeronderzoeken 
geselecteerd waarvoor sponsor-
gelden worden ingezameld. Bij elke 
doorkomst in een elf-stedenstad 
wordt er extra aandacht gevraagd 
voor een bepaald kankeronderzoek.
Op televisie wordt elke dag, aan
het begin van de avond in een 
programma van ruim drie kwartier 
op NPO 1, verslag gedaan van
Maartens vorderingen en de sfeer 
langs de route. Herman van der 
Zandt presenteert dit programma.
• Zaterdag 17 juni, 19.13 - 19.51 uur
• Zondag 18 juni, 18.10 - 18.51 uur
• Maandag 19 juni t/m zaterdag

24 juni, 19.00 - 19.50 uur, NPO 1.
Via NOS.nl kan zelfs elke minuut van 
de tocht gevolgd worden.

Voor de mensen die deze actie willen 
steunen is er een speciale QR Code 
die doorlinkt naar de website van 
Maarten van der Weijden foundation 
en naar Team Zaal Unlimited. Elke gift 
is van harte welkom.

Vinkeveen - Het gaat goed bij 
Hertha in Vinkeveen. Dat het eerste 
elftal net geen kampioen werd,
mag de pret niet drukken. Attractief 
voetbal met spelplezier hoog in het 
vaandel was dit seizoen vooral te 
zien bij Jong Hertha. Ofwel het 
tweede elftal en dan met name thuis 
op de Molmhoek. Tot aan zaterdag 
thuis ongeslagen en was er nog ėėn 
wedstrijd tegen Houten.
De ploeg met vedettes zoals Lars 
Adriessen (beste schot van Hertha) 
Wouter Steenbrink, Willem (Suurbier) 

Maas, Max Irving, Thom Jansen en 
Bjorn Holtrop waren er op gebrand 
deze laatste wedstrijd van het 
seizoen tegen de Vice-kampioen 
Houten te gaan winnen. Daarmee 
zou met de ‘ThuisOngeslagen-Bokaal 
2022-2023’ de kroon op het werk 
gezet kunnen worden van wat vooral 
dit jaar een team is geworden. Wat 
niet gek is als je coach Jeroen Stubbe 
heet een team-smeder en supermoti-
vator in ėėn.
Hertha begon vandaag niet goed, 
kwam moeizaam op gang en kon 

geen stempel op deze wedstrijd 
drukken. Houten deed dat wel en 
maakte na 15 minuten: 0-1.
Oeiiijjjj de missie om ongeslagen te 
blijven stortte even als een kaarten-
huis in elkaar... Maar met de absolute 
wil om te winnen werden de Vinke-
veense ruggen gerecht en ontwik-
kelde zich een leuk en spannend 
duel en nog voor rust bogen de 
Vinkeveners de wedstrijd om met 
doelpunten van Rens en Mo.
Rusststand: 2-1. Na rust d’r op en d’r 
over met een nog veel aanvallender 
ingesteld Hertha dan voor rust, En 
met deze strijdwijze kreeg Hertha, 
Houten op de knieen. Het werd 
uiteindelijk 6-3 door Jason (hardste 
schot van Hertha) en Yanick in de 
rebound: 3-1. En er was een fantas-
tische mooie hattrick van MO.
En daarmee lieten de Vinkeveners
de ‘ThuisOngeslagen-Bokaal 2022-
2023’ met een gouden rand in Vinke-
veen bezorgen omdat zij deze 
competitie géén wedstrijd thuis 
hebben verloren. En dat nog wel in 
de derde klasse. Dus was het na 
a�oop hoogste tijd om de vrolijkste 
Teamfoto ooit te maken. En die is 
goed gelukt, al zeg ik het zelf. Wat 
een team en wat een Toppers die 
Hertha nooit maar dan ook nooit 
meer zullen vergeten. En andersom 
natuurlijk.

Jong Hertha dit seizoen
thuis ongeslagen

Broers Ron en David Zaal
gaan de uitdaging aan

Biljartclub De Merel
wint driekamp

Vinkeveen - Het voetbalseizoen is 
alweer afgelopen. De eerste helft van 
het seizoen afgesloten als kampioen. 
De tweede helft van het seizoen is
de JO19-1 in de middenmoot van
de competitie geëindigd. Tijd om het 
seizoen gezellig af te sluiten. Maarten 
en Tom hebben het teamuitje en 
barbecue georganiseerd.

De weergoden waren de JO19-1
zeer gunstig gestemd en met een 
uitbundig schijnende zon ging het 
team afgelopen zaterdag op pad.
In Spaarnewoude stonden de Quads 
te wachten op de spelers en begelei-
ding. Hier werd met twee teams (op 
Quads) op een aantal onderdelen 

gestreden. Het ‘blauwe team’ heeft 
uiteindelijk de meeste punten ver-
zameld. Of het allemaal volgens de 
spelregels verlopen is zullen wij nooit 
weten. Er was geen VAR aanwezig.
Na ontvangst van de beker door de 
winnaars, was het tijd om weer rich-
ting Vinkeveen te gaan. Daar stond 
namelijk in de tuin bij Edwin de 
barbecue al warm te draaien. Met
het team en begeleiding daar een 
lekkere, mooie en zeer gezellige 
avond van gemaakt. Uiteraard ook 
nog de Champignons League �nale 
gekeken. De voortre�elijke barbecue 
werd mede mogelijk gemaakt door 
Poelier de Haan. Namens de JO-19-1 
en begeleiding bedankt!

Gezellige seizoensafsluiting 
Hertha JO-19-1

Mijdrecht - Afgelopen week heeft 
korfbalvereniging Atlantis de jaar-
lijkse stroopwafelactie afgesloten 
met een huis aan huisverkoop in de 
wijken rondom het clubgebouw in 
Mijdrecht. Alle jeugdteams zijn met 
hun coach en dozen Markus & 
Markus stroopwafels de wijk in 
gegaan om ze pakje voor pakje te 
verkopen. Het team dat dat het best 
heeft gedaan was de D2. Zij hebben 
daarmee een bon verdiend om met 
het hele team een ijsje te gaan eten 
bij de IJssalon in Mijdrecht.
In de voorverkoop waren al 2066 
pakjes verkocht door de individuele 
leden van de korfbalvereniging. En 
ook voor de individuele verkoper
uit de jeugdteams was een prijs te 
verdienen. Tobias Koster uit de D1 
wist in zijn eentje 95 pakjes stroop-
wafels te verkopen en was daarmee 
de winnaar. Na a�oop van de
huis aan huisverkoop kregen alle 
kinderen een patatje van de organi-
satie. De opbrengst van de stroop-
wafelverkoop komt ten goede aan 
jeugdactiviteiten en -materialen.

Succesvolle Stroopwafelactie 
KV Atlantis

De Ronde Venen - Op vrijdag
16 juni 2023 is er prijsklaverjassen 
voor iedereen in Café Biljart de Merel 
in Vinkeveen. Er worden vier ronden 
van zestien gi�es gespeeld en dan 
worden de punten bij elkaar opge-
teld en is de winnaar of winnares 
bekend. Afgelopen vrijdag was de 
beste kaarter Andre Straathof met 
7446 punten. De totale uitslag van 
deze avond was: tweede Loes 
Vergruggen met 7374 punten en 
derde Sjaan Kolenberg met 7154 
punten. De poedel was voor Kees 
Kooijman met 4548 punten. Blijven 

oefenen Kees, dan kom je er wel! 
De volgende prijsklaverjasavond zal 
dus zijn op vrijdag 16 juni 2023. We 
starten om 20.00 uur, dus wees op 
tijd. Aanwezig zijn voor de inschrij-
ving: 19.45 uur. Telefoonnummer
van Café de Merel is 0297 - 263562.  
Adres: Arkenpark Mur 43, 3645 EH 
Vinkeveen E-mail: demereldorus3@
gmail.com. Hier volgen de data voor 
de komende prijsklaverjasavonden: 
16 en 30 juni, en 7 juli. Allemaal
vrijdagen. 7 juli is tevens de laatste 
klaverjasavond van het seizoen 2022-
2023. Alle data onder voorbehoud. 

Klaverjassen in De Merel



1914 juni 2023 • inderegio.nl SPORT

Regio - Tijdens de nationale 
A-Games, de o�cieuze Nederlands 
Kampioenschappen voor A-pupillen 
is AKU atleet Roel Verlaan Nederlands 
Kampioen geworden bij het onder-
deel vortexwerpen.

Roel had zich ingeschreven voor de 
60 meter horden, het kogelstoten en 
het speerwerpen. De AKU-atleet 
startte de A-Games, die op de prach-
tige atletiekbaan in Soest werden 
georganiseerd met de kwali�catie 
hordenlopen. Roel moest zich met 
zijn tijd bij de beste zes tijdsnelsten 
plaatsen om zich te kunnen plaatsen 
voor de �nale, die aan het einde van 
de dag werd gelopen. Met een nieuw 
pr van 10,34 noteerde Roel de vierde 
tijd en had hij zich geplaatst voor de 
horden�nale. Aansluitend moest 
Roel zich kwali�ceren bij het vortex-
werpen, dit onderdeel is de voor-
bereiding op het speerwerpen wat 
atleten vanaf de junioren kunnen 
beoefenen. In zijn derde poging 
kwam Roel tot een afstand van 36,01 
meter, wat goed was voor een �nale 
plaats. Zijn laatste kwali�catie was 
het kogelstoten. Met een geweldige 
stoot van 8,95 (persoonlijk record) 
noteerde hij de derde afstand en 
mocht hij zich ook hier opmaken 
voor de �nale.
Zijn eerste �nale was het kogel-
stoten. In zijn eerste poging noteerde 
hij een afstand van 8,67 meter, maar 
al snel bleek dat dit niet genoeg zou 
zijn voor een medaille. Meerdere 
atleten behaalden een afstand over 
de negen meter. Roel eindigde met 
zijn afstand op de zesde plaats. Bij 
het vortexwerpen zaten alle concur-
renten erg dicht bij elkaar na de 
kwali�catie. In zijn eerste poging 
wierp hij de vortex naar 37,26 meter. 
De concurrenten van Roel wiepen
de vortex over de 39 meter en zelfs
1 atleet kwam tot een afstand van 
40.15 meter. Roel kwam in zijn 
tweede worp tot 40,05 meter, 
waarmee hij op dat moment op de 
derde plaats stond. In zijn laatste 

alles of niets poging knalde Roel de 
vortex naar een afstand van 40,80 
meter, waarmee hij gelijk op de 
eerste plaats stond. In de derde 
ronde kwamen de concurrenten niet 
voorbij de afstand van Roel, waar-
door hij zich Nederlands Kampioen 
U12 mocht noemen. Na de prijsuit-
reiking moest Roel gelijk door naar 
de horden�nale. Vol adrenaline en 
enthousiasme liep hij in de �nale ook 
een persoonlijk record en eindigde 
met 10,25 seconden als derde van 
Nederland.

Charlie Oen
Charlie Oen stond net als zijn trai-
ningsmaatje ook ingeschreven
voor drie onderdelen. Charlie kwam 
in Soest in actie op de 60 meter 
sprint, het hoogspringen en het ver-
springen. Op de 60 meter sprint was 
de concurrentie ontzettend groot en 
moest Charlie een dik pr lopen om 
zich te kunnen plaatsen voor de 
�nale. Charlie liep een goede race en 
eindigde in zijn serie net boven zijn 
pr op een knappe tweede plaats. Zijn 
tijd van 9,48 seconden was helaas 
niet genoeg voor een �nale plaats. 
Bij het hoogspringen en verspringen 
had Charlie moeite met zijn aanloop. 
Bij het hoogspringen kwam Charlie 
over een hoogte van 1,00 meter, 
maar kwam daarna bij de volgende 
hoogte niet goed uit. Hierdoor kwam 
hij te dicht op de lat, waardoor hij de 
hoogte van 1,05 net niet haalde. Bij 
het verspringen kwam Charlie in de 
buurt van zijn persoonlijk record, 
maar hier zorgde tegenwind voor 
een lastige aanloop. Charlie behaalde 
een afstand van 3,32 meter.

Evi en Lea
Bij de meisjes U12 stonden Evi 
Schoen en Lea van den Berg aan de 
start. Beide meiden hadden een erg 
succesvolle dag en behaalden veel 
persoonlijke records. Evi begon de 
A-games met het vortexwerpen. Ze 
begon de kwali�catie helaas met een 
ongeldige poging, maar groeide 

daarna steeds meer in de wedstrijd. 
In de tweede poging verbeterde ze 
haar persoonlijk record en in haar 
laatste poging deed ze daar nog een 
schepje bovenop. Evi behaalde een 
mooi pr van 16,55 meter. Ook het 
verspringen verliep succesvol voor 
de AKU atlete. In iedere poging 
sprong ze steeds iets verder dan haar 
persoonlijk record. Uiteindelijk 
behaalde ze een mooie afstand van 
3,48 meter. Ook haar trainingsmaatje 
Lea sprong bij het verspringen iedere 
poging iets verder dan haar oude pr. 
Na twee pogingen net onder de 
grens van drie meter, sprong Lea in 
haar laatste poging naar een mooie 
persoonlijk record van 3,04 meter. 
Lea stond in Soest ingeschreven met 
een tijd van 11,27 seconden. In Soest 
kwam ze tot een mooie tijd onder de 
elf seconden. Lea kwam in een tijd 
van 10,97 over de �nish. Op de 
duizend meter kwamen bij AKU 
meiden helaas niet in de buurt van 
hun persoonlijk record. Ondanks
een erg sterke eindsprint kwam Evi
in een tijd van 4,25,56 minuten over 
de streep. Lea liep de 1000 meter in
een tijd van 4,33,78 minuten.

Bram en Jip
Bij de jongens U11 stonden ook twee 
AKU-toppers aan de start. Bram van 
der Lee had een erg succesvol NK
en behaalden op twee van de drie 
onderdelen een persoonlijk record. 
Bij het kogelstoten behaalde de AKU- 
atleet een mooi resultaat door in de 
�nale de kogel naar een afstand te 
stoten van 5,20 meter. Deze afstand 
was bijna een meter verder dan zijn 
vorige record. Op de 60 meter had 
Bram een tijd staan van 10,36 
seconden. In Soest kwam Bram tot 
een snelle tijd van 10,07 seconden, 
waarmee hij nu heel dicht in de 
buurt komt van de 10 seconden 
grens. Met deze mooie prestatie 
eindigde Bram op een 16e plaats van 
Nederland. Bij het verspringen had 
ook Bram last van tegenwind, waar-
door het behalen van een pr lastig 

was. In zijn eerste poging sprong 
Bram een afstand van 3,18 meter.
Lange afstand specialist Jip Hof-
mijster kwam in Soest uit op de 60 
meter sprint en de 1000 meter. Jip 
moest zich op de sprint kwali�ceren 
voor de �nale, hij moest hiervoor bij 
de zes tijdsnelsten horen. In zijn serie 
was Jip razendsnel weg en liep een 
prachtig persoonlijk record. Omdat 
Jip in de eerste serie zat, moest hij 
lang wachten op de overige series 
om te weten of zijn tijd goed genoeg 
was voor de �nale. Na de zesde serie 
kon Jip opgelucht ademhalen, want 
zijn pr van 9,30 seconden was goed 
voor de zesde tijd. Tussen de series 
en de �nale van de 60 meter moest 
Jip ook de �nale 1000 meter lopen. 
Jip begon erg sterk aan zijn race en 
kon lang mee met de eerste atleten. 
Na 600 meter moest Jip de kopgroep 
helaas laten gaan, maar knokte zich 
in het laatste deel van de race op 
karakter terug en �nishte uiteindelijk 
in een dik persoonlijk record van 

3,24,61 minuten. Met deze mooie 
prestatie eindigde de AKU op een 
vijfde plaats van Nederland. In de 
�nale 60 meter kon Jip helaas niet 
nog een keer stunten, maar dat was 
ook niet heel gek na een erg inten-
sieve 1000 meter. Jip eindigde op de 
sprint als zesde van Nederland.

Rowan
Rowan van Kempen kwam bij de 
meisjes U11 in actie op de 60 meter 
sprint en op de 1000 meter. Rowan 
stond voor de A-games ingeschreven 
met een tijd van 10,59 seconden. In 
de zevende serie liep Rowan een erg 
snelle race. Ze kwam als vierde in 
haar serie over de streep en noteerde 
een mooi persoonlijk record van 
10,28 seconden. Van de 1000 meter 
had de AKU atlete iets meer 
verwacht. Helaas kwam Rowan niet 
in de buurt van haar persoonlijk 
record. Rowan �nishte in een tijd van 
4,24,98 minuten en eindigde op een 
18e plaats van Nederland.

AKU atleet Roel Verlaan 
Nederlands Kampioen U12

Regio - De kop is er af. Het zomer-
bridgeseizoen, welke doorloopt tot 
en met woensdag 30 augustus is 
begonnen. In de A-lijn ging de winst 
overtuigend naar Joop van Delft & 
Ruud Lesmeister die met 63,89% een 
groot gat met de achtervolgers 
sloegen. Van deze groep waren Lia 
Guyt & Reina Slijkoord het beste paar 
met 55,56%. Op drie kwamen Elly 
Degenaar & Corry Twaalfhoven door 

met 52,08% en Elisabeth van den 
Berg & Jan Bronkhorst bleven met 
49,31% net niet in het linker rijtje van 
de procenten maar werden er wel 
vierde mee. In de B-lijn vielen twee 
zestigers te bewonderen. Jan Bunnik 
& Henk Hiemstra werden eerste met 
63,91% gevolgd door Herman van 
Beek & Bep de Jong met 60,26. Maria 
Baas & Klaas Verrips stelden zich met 
54,17% als derde met wat minder 

tevree en de vierde plek werd 
gedeeld door Bep de Voijs & Anneke 
Houtkamp en Ria Verkerk & Wim 
Röling met voor beide paren 50 
procent precies. Voor zomerbridgen 
kunt u elke woensdagavond vanaf 
19.30 uur terecht in sporthal De 
Scheg aan de Arthur van Schendel-
laan 100a in Uithoorn. Aanmelden 
per paar kan elke keer tot 15.00 uur 
op woensdag, bij voorkeur per 
e-mail: gerdaschavemaker@live.nl
of per telefoon/app 06 - 8337 1540.

Eerste Zomerbridge De Legmeer

Uithoorn - Het was een druk en 
succesvol weekeinde voor de wiel-
renners van UWTC Uithoorn met 
een podiumplek voor Sven Busker-
molen en Rens Grömmel. Beide 
renners �nishten als derde.
Sven Buskermolen deed dat in 
‘Rondje Baarn’ voor amateurs. 
Achter twee koplopers was hij de 
snelste sprinter van de achtervol-
gende groep.

Grote Prijs Tom Dumoulin
Junior Rens Grömmel toonde zijn 
snelle benen in de Grote Prijs Tom 
Dumoulin. De race in Sittard-
Geleen draaide na 85 kilometer uit 
op een sprint van een omvangrijke 
eerste groep.

Ronde van Nes aan de Amstel
In de vorige week vrijdag 
gehouden 53ste editie van de 
Ronde van Nes aan de Amstel was 
er in de gecombineerde wedstrijd 
voor amateurs en junioren veel 
groen en zwart van UWTC te zien in 

de spits van het peloton. Het ging 
goed vooruit langs de Amstel en 
door de Bovenkerkerpolder, maar 
de renners in het peloton bleken 
aan elkaar gewaagd. Het was 
samen uit en samen thuis met 
uitzondering van een enkele 
gedropte deelnemer. In de sprint 
werden de prijzen verdeeld. De 
UWTC-leden konden ook met een 
envelopje naar huis: Swen Vonk 
achtste, Lars Hopman negende, 
Sven Buskermolen veertiende.
Mike Derogee ‘liet lopen’ in de 
laatste meters en strandde op
plek 27.
Tristan Planken weerde zich afge-
lopen zaterdag in Oudorp dapper 
in het NK jeugdwielrennen, cate-
gorie 3. Het was al een succes dat 
hij zich had kunnen plaatsen voor 
de titelstrijd, zijn koers mocht er 
ook zijn. Wel miste Tristan de slag 
toen het peloton brak. In de achter-
volgende groep �nishte hij een 
kleine twee minuten na de nieuwe 
kampioen als 28ste.

Prijzen en podiumplekken
voor wielrenners UWTC
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